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1. občinski praznik
OBČINE CIRKULANE

Skupaj z vami želimo deliti veselje ob 1. prazniku občine Cirkulane, zato Vas vabimo na osrednjo 
slovesnost, ki bo v petek, 6. junija 2008, ob 18. uri v prireditvenem šotoru v Cirkulanah.
Vabljeni!

Občina Cirkulane

1. PRAZNIK OBČINE CIRKULANE

Petek, 30. maj
18.00 otvoritev ceste v Brezovcu
18.00 zbiranje vzorcev vina za 6. vinski turnir
19.00 predavanje za kletaije

Sobota, 31. maj
7.00 gostišče Krona, pohod po haloški poti ji
9.00 vinski turnir - Mi in vino
18.00 prvi koncert tamburanja ob večerih
18.30 predstavitev vinogradnikov vinskega turnirja

Nedelja, 1. junij
8.00 Cirkulane pohod med vinogradi
9.00 Brezovec, tekmovanje v streljanju za prvaka 

občine (glinasti golobi, zračna puška)
15.00 vaški nogometni turnir in odbojka
19.00 nogometna tekma veterani ŠD : občinski svetniki

Četrtek, 5. junij
10.00 ŠRC Sumica dan odprtih vrat - etnološke zbirke
17.00 dan osnovne šole Cirkulane - Zavrč
18.30 odprtje razstave - razvojni dosežki društev v občini
20.00 Bori, slavnostna seja občinskega sveta

Petek, 6. junij
18.00 prireditveni šotor - osrednja prireditev ob prvem 

prazniku občine Cirkulane

Sobota, 7. junij
10.00 ŠRC Šumica - pohod po Mustrovi poti
17.00 Cirkulane, valeta devetošolcev OŠ Cirkulane 

Zavrč JjL E

18.00 Cirkulane, predavanje „Ključ do zgodovine naših
rodbin" - predavatelj mag. Martin Prašnički
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Občankam in občanom seveda želim prijetno praznovanje prvega občinskega praznika. To je njihov praznik. Torej praznik 
vseh nas, ki na tem področju živimo, ustvarjamo, vztrajamo. Mogoče se vse premalo zavedamo, da smo doma v lepih in 
prijetnih krajih, sicer z nekaj problemi, ki so rešljivi. Ti nam dajejo tudi voljo po še ustvarjalnejšem življenju, kot bi ga 
mogoče živeli v okolju, kjer za vse poskrbijo drugi. Želim, da bi bili srečni in zadovoljni, saj so v življenju že vsi pokazali 
svojo ustvarjalnost in delavnost.

Vse občanke in občane vabim, da se pridružijo praznovanju občinskega praznika v največji možni meri. Program skozi ves 
teden je tako pester, da bo lahko vsak našel tudi nekaj zase. Na osrednji prireditvi, v petek 6. junija, pa bo še posebej veselo, 
saj imamo zanimiv kulturni in zabavni program.

Vaš župan Janez Jurgec



UVODNIK MAJ 2008

Lep praznični pozdrav!
Občina Cirkulane je v teh pozno- 
spomladanskih dneh polna priča
kovanj: pred vrati je prvi občinski 
praznik. Lahko bi rekli prvi rojstni 
dan, ki ga je potrebno obeležiti s 
pravo mero dogodkov in prireditev.
Da bo res tako, so se potrudila šte
vilna društva, slavnostno pa bo na 
osrednji prireditvi v petek, 6. junija, 
ko bo občina razglasila tudi prve 
prejemnike občinskih odlikovanj.
V uredništvu Glasila občine Cirku
lane upamo, da bo svoj del k praz
ničnemu vzdušju dodala tudi naša 
publikacija, ki jo imate pred seboj.
Zbrali smo številne zanimive do
godke. Pred pričetkom praznovan
ja smo se pogovarjali z županom 
Janežem Jurgecem, poročamo o 
delu občinskega sveta in uprave 
ter aktualnih naložbah. Pripravili 
smo pogovor s poslancem v držav
nem zboru in zbrali nekaj preventivnih nasvetov s področja javne varnosti. 
Bili smo na čistilnih akcijah, ki sojih pripravila cirkulanska društva v sodelo
vanju z občino, poročamo pa tudi o delu lokalne akcijske skupine Las Haloze.
V rubrikah Društva in dogodki se predstavljajo radioamaterji, društvo za 
oživitev gradu Bori, lovska družina, turistično in kulturno društvo, društvo 
upokojencev in novoustanovljeno društvo gospodinj. Seveda ne gre brez 
športa in rekreacije ter prispevkov iz osnove šole Cirkulane Zavrč. Kot zani
mivost predstavljamo trstenke, opisali smo nov občinski grb in zastavo, zad
njo stran pa namenili društvu vinogradnikov.
Čeprav boste v naslednjih dneh veliko dela imeli zlasti kmetovalci, vinograd
niki in vrtičkarji, pa vmes le prelistajte naš časopis in preberite kakšen pri- 
pevek!
Prijetno spomladansko branje!

Mojca Zemljarič, 
odgovorna urednica

GLASILO OBČINE CIRKULANE izdaja Občina Cirkulane. Naslov: Cirkulane 40 a, 2282 Cirkulane.
Elektronski naslov: tajnistvo@cirkulane.si, mojca.zemljaric@gmail.com. Telefon: 02/795 34 20. 

Odgovorna urednica: Mojca Zemljarič. Uredniški odbor: Milena Debeljak, Mira Jerenec, Miro Lesjak, 
Nataša Podhostnik. Oblikovanje in priprava na tisk: Borut Lindič s.p., Gajevci 12, Gorišnica. 

Lektoriranje: Nataša Podhostnik. Tisk: MI BO TISK d.o.o., Maribor. Naklada: 900 brezplačnih izvodov. 
Fotografija na naslovnici: Stara viničarija, foto: mag. Martin Prašnički.

Stran na internetu: www.cirkulane.si.
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Pred prvim praznikom občine Cirkulane
Mojca Zemljarič

Ta konec tedna se pričenjajo prire
ditve ob prvem prazniku občine Cir
kulane. Kakšna so pričakovanja, 
smo se pogovarjali z županom Ja
nežem Jurgecem.

Pred vrati je prvi občinski praznik. S 
kakšnimi občutki ga pričakujete?
Župan Janez Jurgec: "Občutki so, priz
nam precej mešani. Prvi občinski praz
nik je le prvi in tega ne bo nikoli več. 
Prav zaradi tega so priprave bolj inten
zivne in podrobne, kot bo to za kasnej
še občinske praznike, ki bodo že ute
čeni. Kot zmeraj pa se bodo pokazale 
pomankljivosti ter težavice, kijih sedaj 
ne pričakujemo. Ni pa se potrebno ba
ti, da občinski praznik ne bo kvalitetno 
in tako izveden, kot smo si ga zamis
lili."

Občina Cirkulane je pred kratkim 
dobila tudi grb in zastavo, ki sta he
raldično usklajena. Kaj Vam kot žu
panu pomeni, da se takšne po
membne - zgodovinske - odločitve 
sprejemajo pod Vašim okriljem? 
Župan Janez Jurgec: “Moram reči, da 
smo imeli z grbom veliko težav in dela, 
saj smo takorekoč enega že izbrali, pa 
ni mogel skozi proceduro. Tako smo 
morali pričeti postopek še enkrat in iz 
previdnosti smo tokrat izbrali grb, ki je 
popolnoma heraldično sprejemljiv. Kot 
takšen mogoče ne bo povšeči vsem 
ljudem. Vendar je potrebno opozoriti, 
da je grb povzet po verjetno najstarej
šem in najpomembnejšem še obstoje

čem objektu, to je po gradu Bori. Oseb
no mi je grb všeč, predvsem zaradi 
svoje preprostosti in sporočilnosti. To 
opazimo, če jo želimo opaziti. Tudi ve
da o grboslovju pravzaprav svetuje gr
be, ki so preprosti in enostavni, da sijih 
lahko takoj zapomnimo vsi od najmlaj
ših do najstarejših.”

V času od ustanovitve občine ste 
izvedli številne naložbe. Kakšni 
projekti Vas čakajo v prihodnje?
Župan Janez Jurgec: “Načrtov za pri
hodnje imamo kar precej. Kako jih 
bomo uresničevali, je še seveda stvar 
dogovorov in možnosti, zato ne bi 
preveč natančno govoril o njih. Tako 
ne bo potem očitkov, da se nekaj oblju
blja in se to ne naredi. V občini imamo 
veliko težav z neurejenimi cestami, 
predvsem tistimi, ki še niso posodob
ljene. Te bodo v naslednjih letih prio
riteta. Jasno pa moram povedati, da ni 
odvisno vse od občinskega denarja, 
ampak od sofinanciranja iz državnega 
ali evropskega denarja. V tem primeru 
se moramo prilagajati in delati tisto, 
kar lahko na ta način tudi sfinancira- 
mo. Mogoče je marsikateremu občanu 
to nelogično. Ko pa gledamo na stvari 
dovolj široko, vemo, da tako mora biti. 
Škoda bi bila prevelika, če ne bi znali 
porabiti vseh državnih in evropskih 
sredstev, ki so nam na razpolago. Tu
kaj pa se možnosti precej skrčijo, da ta 
sredstva lahko izkoristimo.”

V občini Cirkulane je bogata tudi 
društvena dejavnost. Nekatera 
društva si še prizadevajo za svoje 
prostore. Ali jim bo pri tem pomaga
la tudi občina?
Župan Janez Jurgec: “Vsekakor bo 
občina tista, ki bo v prvi vrsti društvom 
stala ob strani. To seveda že dokazu
jemo, saj smo v letošnjem letu že po
magali Lovski družini Cirkulane in še 
komu bomo. Vsa društva bodo, tako 
kot je dogovorjeno, svoje osnovne pro
store v največji možni meri dobila v 
mansardi novega vrtca. Kdaj točno to 
bo, še ne morem zagotovo reči, saj je 
to odvisno od denarja. Prav tako pa se 
nam odpirajo še kakšne nove možnos
ti. O teh pa takrat, ko bodo bolj oprijem
ljive.”

Kakšna je Vaša vizija dolgoročnega 
razvoja občine?
Župan Janez Jurgec: “Občino moramo 
graditi tako, da bo v največji možni me

ri zadovoljevala potrebe večine tukaj 
živečih ljudi. To pa vemo, daje najtežji 
in dolgoročni cilj, ki ga ni moč doseči 
čez noč ali že v prvem letu. Veliko ljudi 
se že ustavi na občini in svoje upe po
laga na to, da bo pa v doglednem času 
vendarle njihov problem, ki ga imajo, 
rešen. Prepričan sem v to, vendar je 
seveda nemogoče urediti vse takoj in 
zdaj, saj smo v razvojnem zaostanku. 
Lahko pa rečem, da tudi razumejo 
težave, kijih imamo.”

Ob občinskem prazniku se običajno 
podelijo tudi odlikovanja. Kako bo s 
tem v občini Cirkulane?
Župan Janez Jurgec: “Ob občinskem 
prazniku bomo podelili nekaj priznanj, 
vendar o predlogih in dobitnikih še ne 
morem govoriti. Zagotovo pa lahko 
rečem, da bo do neke meje zadoščeno 
vsem predlagateljem. Mogoče ne toč
no tako, kot so to predlagali, ker pač po 
odloku tako ne gre. Priznanje pa vse
kakor pomeni le nijanse razlike, za kar 
pa upam, da ne bo to motilo nobenega 
predlagatelja ali dobitnika priznanja.”

Kaj bi na tem mestu sporočili obča
nom pred prvim občinskim prazni
kom?
Župan Janez Jurgec: “Vsem občan
kam in občanom seveda želim prijetno 
praznovanje prvega občinskega praz
nika. To je njihov praznik, torej praznik 
vseh nas, ki na tem področju živimo, 
ustvarjamo, vztrajamo. Mogoče se vse 
premalo zavedamo, da smo doma v 
lepih in prijetnih krajih, sicer z nekaj 
problemi, ki so rešljivi. Ti nam dajejo 
tudi voljo po še ustvarjalnejšem živ
ljenju, kot bi ga mogoče živeli v okolju, 
kjer za vse poskrbijo drugi. Želim, da bi 
bili srečni in zadovoljni sami s sabo, saj 
so v življenju že vsi pokazali svojo ust
varjalnost in delavnost.”

In na koncu še povabilo na priredit
ve ob prazniku.
Župan Janez Jurgec: “Vse občanke in 
občane seveda vabim, da se pridružijo 
praznovanju občinskega praznika v 
največji možni meri. Program skozi 
ves teden je tako pester, da bo lahko 
vsak našel tudi nekaj zase. Na zaključ
ni prireditvi, v petek 6. junija, pa bo še 
posebej veselo, saj imamo zanimiv 
kulturni in zabavni program, vabilo s 
programaom pa bo prispelo tudi na 
vsako gospodinjstvo.”

Glasilo občine Cirkulane
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Beseda avtorja o grbu in zastavi
Bil je drugi javni raz
pis za občinski grb 
občine Cirkulane in 
seveda sem se prija
vil tudi drugič. Ideja 
o grbu je zorela in se 
oblikovala še vse od 
prvega razpisa. Ideja 
o tem, kateri od atri
butov naj nastopa v 
občinskem grbu, se 
je izoblikovala neka
ko povsem spontano.
Potrebno je bilo prebrati kar nekaj gra
diva in literature o heraldiki, vedi o grbih, 
nato pa še poglobiti svoje znanje o 
znamenitostih Cirkulan. Tudi sam bla- 
zon - opis grba je bilo potrebno pripraviti 
v zanj značilnem jeziku. Pri tekstovnem 
delu mi je priskočila na pomoč moja 
punca Bojana Voglar.
Kaj hitro sem izbral atribut, s katerim bi 
se občina Cirkulane lahko kar najbolje 
poistovetila. Izbral sem (zdaj že vsem 
poznano) narobe obrnjeno sidro - an- 
ker, kakršnega so imeli v svojem grbu 
borlski graščaki, borlski gospodje Dra- 
neški, med letoma 1160 in 1200.

Barvi grba in zastave sta povzeti po bar
vah zastave Evropske unije, v obdobju 
katere je nastala občina Cirkulane.
Kot je zapisano v opisu grba, pomeni 
modra barva znanje in modrost. Modra 
barva izžareva inteligenco, samozavest 
in preudarnost. V heraldiki pomeni ug
led, dostojanstvo, poštenost, čast, sla
vo, veličastnost, bogastvo, trajnost. Zla
ta barva simbolizira sonce, brez katere
ga življenje ni mogoče. Zlato je simbol 
moči, bogastva in vpliva. V heraldiki po
meni zlata (rumena) barva ugled, dosto
janstvo, veličastnost, vrhovnost, boga
stvo.

Očitno je, da grb občine Cirkulane zado
voljuje eno osnovnih in težje uresničlji
vih heraldičnih pravil, ki pravi manj je 
več oziroma naj bo simbol na grbu tako 
enostaven, da si ga zapomni celo otrok. 
Dobro je vedeti tudi to, da je občina Cir
kulane ena redkih občin v Sloveniji, ki 
imajo herladično potrjen in registriran 
grb, kar je vsekakor pohvale vredno.
Grb in zastava sta že predani občini in 
občanom. Nosite ju s ponosom in naj 
vam prineseta obilo uspehov.

Marko Rodošek

Za doseganje ciljev razvojnega programa 
podeželja
Sonja Golc, PRJ Halo

Razvojni program podeželja za Ha
loze je skupen razvojni načrt na geo
grafsko, turistično, zgodovinsko, 
kulturno in gospodarsko zaokrože
nem obmejnem območju, ki ga ses
tavlja sedem občin: Zavrč, Gorišnica, 
Cirkulane, Videm, Podlehnik, Žetale 
in Majšperk. Vse, ki vam je mar za 
lasten razvoj in razvoj Haloz, vabimo 
k sodelovanju in k vključitvi v LAS 
Haloze.
Za potrebe izvajanja Razvojnega prog
rama za Haloze 20072013 je bila usta
novljena Lokalna akcijska skupina Halo
ze (v nadaljevanju LAS Haloze) decem
bra 2006 v Žetalah.
LAS Haloze predstavlja lokalno javno- 
zasebno partnerstvo na opredeljenem 
podeželskem območju Haloz. Pri obli
kovanju LAS Haloze je upoštevana tri
partitna sestava (javni, ekonomski in za
sebni sektor).
Razvojni program podeželja za Haloze 
20072013 temelji na izhodiščih uredb 
Evropske unije in uredb Ministrstva za

kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano Re
publike Slovenije. Celoten program te
melji na nacionalnem nivoju na tako 
imenovanih štirih oseh, ki zajemajo več 
kot 40 različnih ukrepov pomoči za kme
tijska gospodarstva, občine, društva, 
podjetja na podeželju v Sloveniji, kamor 
seveda tudi spadajo Haloze.
Članstvo v LAS Haloze 
Član LAS Haloze lahko postane vsak 
prebivalec območja, pravna ali fizična 
oseba na območju in druge organizaci
je, ki imajo sedež izven območja, vendar 
v okviru svojih pristojnosti, del in nalog 
obravnavajo oz. delujejo na območju. 
Član LAS Haloze izpolni in podpiše 
Izjavo o pristopu v članstvo LAS Haloze. 
Izjava o pristopu v članstvo LAS Haloze 
je dosegljiva na sedežu LAS Haloze, v 
Cirkulanah 56 in na Občinah Zavrč, Go
rišnica, Cirkulane, Videm, Podlehnik, 
Žetale in Majšperk. Članstvo je prosto
voljno in brezplačno.
Vsak član LAS ima pravico izstopiti iz 
LAS Haloze s pisnim sporočilom/ izjavo 
LAS Haloze.
Organizacijska struktura LAS Haloze
Člani LAS Haloze; Organ odločanja 
LAS Haloze; Finančni organ LAS Halo

ze; Predsednik LAS Haloze; Upravlja
vec LAS Haloze
Na seji LAS Haloze, dne 25. 4. 2008, so 
bili izvoljeni naslednji organi in člani po
sameznega organa za dobo 2 let. 
ORGAN ODLOČANJA:
Iz javnega sektorja: mag. Darinka Ra
tajc (občina Videm), Stanko Skledar 
(občina Žetale), Jože Klinc (občina Cir
kulane); iz ekonomskega sektorja: 
Zvonko Arnečič (Kmetija AS, Gradišča), 
Aleksandra Dobič (Albin Promotin, 
Breg), Ema Širec (Žerak, Podlehnik); iz 
civilne družbe: Franc Stopajnik (posa
meznik, Strmec pri Leskovcu), Darinka 
Kodrič (TD Žetale), Edi Hojnik (Društvo 
vinogradnikov in sadjarjev Haloze) 
PREDSEDNIK LAS Haloze: mag. Da
rinka Ratajc (občina Videm)
FINANČNI ORGAN LAS Haloze: mag. 
Darinka Ratajc (občina Videm), Irena 
Horvat Rimele (občina Zavrč), Sonja 
Golc (PRJ Halo, Cirkulane)
Dodatne informacije o LAS Haloze do
bite na sedežu upravljavca PRJ HALO, 
Cirkulane 56, na spletnih straneh 
www.halo.si, po e-pošti info@halo.si ali 
na tel. št. 02 795 32 00.
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Prvo leto samostojnega delovanja
Milena Debeljak

Občina Cirkulane deluje in opravlja 
svoje naloge skupaj z občinskim 
svetom, županom, delovnimi tele
si, občinsko upravo in drugimi or
gani že dobro leto. V tem letu je 
občina Cirkulane uresničila že kar 
nekaj zastavljenih ciljev in projek
tov.

Občinski svet občine Cirkulane je na 
svojih sejah sprejel kar nekaj po
membnih aktov, ki so potrebni za ne
moteno delo občine. Med najpomem
bnejšimi akti je Proračun občine Cir
kulane za leto 2008, ki znaša 
4.284.311 €, prav tako je bil sprejet 
Zaključni račun občine Cirkulane za 
leto 2007. Pri pregledu finančnih po
datkov so bili prihodki za 1 % višji, ko 
so bili predvideni z Rebalansom pro
računa za leto 2007, in le 9 % nižji od 
prvotno planiranih prihodkov v prora
čunu za leto 2007. Ugotovljeno je bilo, 
da je bilo doseganje zastavljenih na
log in izvajanje načrta razvojnih prog
ramov za leto 2007 uspešno, saj je 
bilo realiziranih kar 85 % predvidenih 
investicij.

O naložbah
Občinski svet občine Cirkulane je 
potrdil investicijsko dokumentacijo za 
šest odsekov cest, s katerimi smo se 
prijavili na Javni razpis »Južna meja«, 
prav tako je bila potrjena investicijska 
dokumentacija za Obrtno cono v Do
lanah lokacija pri Borlu, s katero smo 
se prijavili na 3. javni razpis »Razvoj 
regij«. S projektom Športna dvorana v 
Cirkulanah smo se tudi prijavili na 
javni razpis Ministrstva za šolstvo in 
šport, za omenjeni objekt pa smo že v 
fazi pridobitve gradbenega dovoljen
ja. Občinski svet občine Cirkulane je 
potrdil Strateški del občinskega pros
torskega načrta, kije pogoj za nadalj
nje sprejemanje občinskega prostors
kega načrta, sprejem le-tega se pred
videva v poletnih mesecih 2009, ko 
bodo izvedeni vsi potrebni postopki in 
pridobljena soglasja pristojnih minis
trstev.
Ena izmed najpomembnejših investi
cij, ki se odvija v občini Cirkulane, je 
nadaljevanje izgradnje vrtca v Cirku
lanah. Po opravljenem javnem razpi
su je bil kot najugodnejši izbran izva
jalec GP PROJEC ING d.o.o., s kate

rim je bila dne 9. 1. 2008 podpisana 
gradbena pogodba. Dela na objektu 
vrtec so v polnem teku in pričakuje
mo, da bodo meseca septembra otro
ci že v novem vrtcu. Občina bo s tem 
projektom zagotovila prostore za iz
vajanje vzg oj n o-va rstve n i h storitev, 
prav tako pa bo v mansardnih prosto
rih zagotovila prostore za izvajanje 
društvenih dejavnosti, kjer bodo dru
štva imela svoje prostore. S tem se bo 
rešila prostorska stiska, ki nastaja za
radi pomanjkanja društvenih prosto
rov.
Občina Cirkulane veliko časa nameni 
tudi urejanju cestne infrastrukture. 
Eden izmed pomembnejših projektov, 
sofinanciran s strani Evropskega 
sklada za regionalni razvoj, je inves
ticija Cesta Cirkulane - Mali Okič - Ve
liki Okič. V tem projektu se bo izvedla 
preplastitev približno štirih kilometrov 
ceste, zgradili se bodo pločniki v dol
žini 800 metrov skozi center Cirkulan. 
Zaradi dotrajanosti mostov čez potok 
Bela se bosta izvedli tudi obnova in 
novogradnja mostov v Cirkulanah in 
Pristavi, uredila se bo javna razsvet
ljava v Cirkulanah. Kot izvajalec je bil 
na javnem razpisu izbran najugodnej
ši ponudniki Asfalti Ptuj d. o. o., s ka
terimi smo podpisali gradbeno pogod
bo dne 18. 4. 2008, dela že potekajo. 
Pričakujemo, da bodo končana do 30. 
8.2008.
V prvi polovici letošnjega leta smo do
končali modernizacijo dveh odsekov 
cest v Brezovcu, saj zaradi vremens
kih razmer dokončanje del v lanskem 
letu ni bilo možno.
Naslednja modernizacija ceste, ki se 
bo izvedla, je cesta v Gradiščah - 
Ganzov breg, kjer je že končan javni 
razpis. Izbrano je bilo Cestno podjetje 
Ptuj, ki bo s pripravljalnimi deli pričelo 
že v prihodnjem mesecu.
Skozi celo leto pa s pomočjo dvanaj
stih vaških odborov poteka vzdrževa
nje občinskih cest.

Grb in zastava
Občina Cirkulane je v letošnjem letu 
poskrbela tudi za celostno podobo 
občine, sprejela je namreč svoj grb in 
zastavo.
Občina Cirkulaneje na podlagi sklepa 
občinskega sveta dne 11. 10. 2007 
razpisala javni anonimni natečaj za 
oblikovanje idejnih osnutkov za grb, 
zastavo in simbol občine. Na javni

anonimni natečaj je prispelo osem 
pravočasnih vlog, ki so se obravnava
le na Komisiji za celostno podobo ob
čine Cirkulane, kije bila ustanovljena 
za sprejem predloga simbola občine. 
Občinski svet je potem na svoji 14. 
redni seji dne 13. 2. 2008 sprejel 
sklep, da se potrdi predlog Komisije 
za celostno podobo občine, ki se je 
posredoval v registracijo na Arhiv RS. 
Zahteva za registracijo občinskega 
grba namreč je, daje heraldično usk
lajen, kar pa so na Arhivu RS potrdili. 
Grb Občine Cirkulane je upodobljen 
na ščitu, ki je modre barve, v ščitu leži 
narobe obrnjeno zlato sidro s črno ob
robo.
Zastava Občine Cirkulane je modre 
barve z atributom narobe obrnjenega 
sidra iz občinskega grba in dveh ru
menih prog. Avtor obeh občinskih 
simbolovje g. Marko Rodošek.

Grad Bori
Čeprav grad Bori ni v lasti občine Cir
kulane, si občina prizadeva, da bi spet 
zaživel kot nekoč. Ministrstvo za kul
turo je po posredovanju župana na
menilo sredstva za najnujnejša vzdr
ževalna dela, s katerimi seje obnovila 
streha in objekt seje fizično zaprl. Mi
nistrstvo za kulturo bo v kratkem obja
vilo javni razpis za potencialnega na
jemnika gradu in predvidoma v letu 
2009 obnovilo grad iz evropskih struk
turnih skladov.

Še za konec
V skladu s pristojnostmi občina finan
cira dejavnosti javnih zavodov, in si
cer Knjižnico Ivana Potrča Ptuj in 
Vzgojno-izobraževalni zavod Osnov
na šola Cirkulane Zavrč ter druge pro
jekte.
Občinska uprava skupaj z županom 
skrbi za izvrševanje sklepov občin
skega sveta in v skladu s svojimi 
pristojnostmi vodi upravne postopke, 
kot so izdaja soglasja za priklop na 
vodovodno omrežje, kanalizacijsko 
omrežje, ureja osnovna zdravstvena 
zavarovanja brezposelnih občanov in 
druge socialno varstvene storitve, iz
daja razna potrdila in ureja premo
ženjska razmerja občine.
V Občini Cirkulane si vsi skupaj priza
devamo za čim bolj uspešno dose
ganje zastavljenih ciljev, ki jih ne 
manjka, saj si želimo, da bi našim ob
čanom bilo čim lepše.

Glasilo občine Cirkulane



VARNOST IN PREVENTIVA MAJ 2008

O varnosti v cestnem prometu in nasilju 
v družini
Robert Ovčar,
vodja policijskega okoliša

Odgovornost v cestnem prometu 
je zajemanje sposobnosti obvlado
vanja in ne samo znanja cestnih 
pravil, ampak tudi obvladovanje 
samega sebe v stresnih situacijah, 
ki smo jim priča na naših cestah, ko 
smo neposredno udeleženi v pro
metu.
Vsakodnevno poslušanje statističnih 
podatkov o poškodovanih in umrlih na 
naših cestah je postala rutina v spoz
navanju nujnosti, da povečamo obs
toječe dejavnike varnosti pri nas sa
mih in posredno pri drugih. Policija 
pripravlja in izvršuje Nacionalni prog
ram varnosti cestnega prometa, ki je 
načrtovan za ohranitev človeških živ
ljenj.
Prvo obdobje programa je zajemalo 
leto 2007, ko se je pričelo izvajati s 
konkretnimi ukrepi in vzpostavljanjem 
sistema načrtovanja, usklajevanja, 
vodenja in nadziranja dejavnosti. V 
drugem obdobju, ki je načrtovano za 
leto 2008 in 2009, je načrtovano izva
janje in doseganje prometno-varnost- 
nih ciljev in vrednotenje učinkovitosti 
programa. Tretje obdobje zajema leti 
2010 in 2011, ko bo omogočeno na
daljevanje izvajanja prej naštetih uk
repov ter primerjava rezultatov za nov 
program. Program dopolnjujejo obdo
bni načrti. Namen programa je sode
lovanje pristojnih organov ter njihovo 
povezovanje na državni ravni s samo
upravnimi lokalnimi skupnostmi in ci
vilno družbo z enotnim ciljem izbolj
šati varnost v cestnem prometu. Delo 
policije na tem področju pa je urejanje 
in nadzor prometa ter na ta način iz
ločanje ter kaznovanje kršiteljev, ki so 
ob tem zaloteni.
Odgovorno ravnanje vsakega posa
meznika ter vseh organizacij, ki sode
lujemo v varnosti cestnega prometa, 
je odvisno od stopnje takšnega rav
nanja. Poskušajmo uresničiti svoj del 
odgovornosti za večjo varnost s spoš
tovanjem predpisov in strpnim rav
nanjem v prometu. Verjemite, da dok
ler sami v prometni nesreči ne izgubi
mo drage osebe, tako dolgo o varnos
ti v cestnem prometu sploh ne razmiš
ljamo na način, ki bi bil potreben. Sa

mo naša miselnost, naše ravnanje in 
spoštovanje cestno prometnih pred
pisov bo prispevalo k večji varnosti v 
cestnem prometu in k zmanjševanju 
prometnih nesreč s hudimi posledica
mi.
Onasiljuvdružini
Nasilje v družini je oblika nasilja, kjer 
je prisotna zloraba moči v obliki fizič
nega, duševnega in spolnega nasilja. 
Povzročanje takšnega nasilja je 
kršenje človekovih pravic in kaznivo 
dejanje.
Osebna duševna in fizična nasilnost 
sama po sebi ni bolezen, ampak nau
čeno vedenje. Večina ljudi ni nasilnih 
po naravi. Takšno vedenje je mogoče 
spremeniti in se naučiti nenasilne ko
munikacije, zato si poiščite pomoč pri 
Društvu za nenasilno komunikacijo, 
kjer se izvaja trening socialnih veščin. 
Ko ste žrtev nasilja, ne odlašajte in 
poiščite pomoč. V Sloveniji imamo or
gane in centre, ki vam bodo pomagali. 
Pomoč vam bo nudila policija. Potre
ben je samo klic na telefonsko števil
ko 113 ali pa klic na policijsko postajo, 
na območju katere prebivate. V več 
primerih policisti ob prvem stiku z žrt
vijo nasilja priporočajo, kam naj se 
obrnejo za nadaljnjo pomoč in kateri 
so prvi koraki za izognitev nasilnemu 
dogodku. To so materinski domovi, 
varne hiše, različna društva za nena
silno komunikacijo ter centri za soci
alno delo.

Žrtve nasilja se morajo zavedati, da 
nikoli niso same krive za nasilje, ki ga 
doživljajo, ampak oseba, ki takšno 
nasilje povzroča. Za nasilje in nasilno 
dejanje ni opravičila, takšno dejanje je 
zloraba moči nad šibkejšo osebo.
Ne sramujte se, če ste žrtev nasilja. 
Poiščite pomoč in nasilje prijavite. Po
gosto se zgodi, da so žrtve pretepene 
ali kako drugače zlorabljene, pogosto 
tudi spolno, zato obiščite zdravnika, ki 
vam bo prav tako pomagal ter vas us
meril na institucije, kjer bodo z vami 
navezali stike.
Omenil sem spolno nasilje. Če oseba 
ne privoli v spolni odnos in takšnega 
odnosa ne želi, je posiljena. Poudar
jam, da je v tem primeru popolnoma 
vseeno, če sta s storilcem v partnerski 
zvezi. Pogosto se takšno nasilje do
gaja v »varnem« zavetju doma, ko pri
haja do zlorab in spolnega nasilja tudi 
nad otroki. To nasilje zaradi strahu, 
sramu in odnosa s storilcem pogosto 
ni prijavljeno in žrtve zaradi prisotne
ga pričakovanega vedenja in posledic 
ne povedo, kaj se dogaja doma.
Ne bojte se, da vam ne bo nihče ver
jel, ne počutite se krive za zlorabo. 
Oseba, ki vam prizadeva takšna de
janja, s tem ne izkazuje svoje ljubezni. 
Če se želite komu zaupati in ne veste 
komu, lahko pokličite na telefonsko 
številko 02 7430760 - Policijska pos
taja Gorišnica in zahtevajte obisk poli
cista za osebni pogovor.

Glasilo občine Cirkulane
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Zakon o vrtcih in Zakon o subvencioniranju 
dijaške prehrane
Stanka Letonja

Zakon o vrtcih je bil sprejet leta 1996 
in ureja področje dejavnosti predšol
ske vzgoje. Razne javnomnenjske 
ankete kažejo na določene pomanj
kljivosti na tem področju. Za kakšne 
pomanjkljivosti gre in kakšne spre
membe predvideva novi zakon?

Branko Marinič: »V času izvajanja 
zakona so se pokazale določene po
manjkljivosti, na katere opozarjajo ne le 
razne javnomnenjske ankete, temveč 
tudi občine kot ustanoviteljice vrtcev, še 
posebno težo ugotovljenemu dejanske
mu stanju pa daje opravljena Revizija o 
zagotavljanju predšolske vzgoje v letih 
od 2004 do 2006, ki jo je opravilo Račun
sko sodišče RS. Delež vključenosti 
predšolskih otrok v naši državi je bil v le
tu 2006/07 64,8%. Vrtci so prevladujoča 
oblika institucionalne vzgoje. Številke 
kažejo, da imamo 105 javnih samostoj
nih vrtcev, 183 vrtcev pri osnovnih šo
lah, 23 zasebnih vrtcev - vanje je vklju
čenih okrog 1 % otrok in v okviru javnih 
vrtcev še 14 vzgojno-varstvenih družin - 
vanje je vključenih 106 otrok. Obstoječe 
zakonske rešitve sicer predvidevajo več 
oblik predšolske vzgoje, ki pa v praksi 
dejansko niso zaživele. Zato je potrebno 
pripraviti takšne spremembe zakona, ki 
bodo omogočile, da se bodo že predvi
dene oblike, npr. vzgojnovarstvena dru
žina, zasebni vzgojitelj, tudi dejansko 
pojavile, s tem pa bi se povečala dos
topnost predšolske vzgoje.«

Dotaknili ste se nekaterih spre
memb. Nam lahko o slednjih pove
ste kaj več?
Branko Marinič: »V analizi Kakovost 
pedagoškega dela v vrtcih je bilo ugo
tovljeno, da so urniki vzgojiteljic in po
močnic tradicionalni ter da bi bilo potreb
no predrugačiti delovni čas v vrtcih zato, 
da bi se zagotovili pogoji za kakovostno 
delo. Kot je ugotovilo Računsko sodišče 
RS, sta pomanjkljiva tudi spremljanje in 
javna dostopnost podatkov o kapacite
tah in stanju razpoložljivih mest v vrtcih 
in v različnih programih predšolske 
vzgoje, kar pa onemogoča izvajanje 
učinkovitih ukrepov za izboljšanje dos
topnosti vrtca. Ravno zaradi tega je tre
ba v zakon vključiti podlage, ki bodo 
omogočale celovito in sprotno sprem
ljanje dostopnosti vrtcev, se pravi vo

denje evidenc o potrebah in dejanskih 
kapacitetah vrtcev v posamezni občini 
ter vzpostavitev javno dostopne eviden
ce, ki bi bile na voljo uporabnikom tudi 
na spletnem naslovu ministrstva. Pot
rebne so spremembe zakona, ki bodo 
odpravile pomanjkljivosti na področju 
sistema plačila za vrtce in omogočile 
nadaljnji razvoj dejavnosti predšolske 
vzgoje v naši državi.«

Kakšni so poglavitni cilji zakona? 
Branko Marinič: »Poglavitni cilji za
kona so doseči 90% delež vključenosti 
otrok drugega starostnega obdobja, za
gotavljati kakovost predšolske vzgoje 
(vrtci in varstvo otrok na domu), sprostiti 
oblike predšolske vzgoje, ki do sedaj 
niso zaživele v praksi in s tem povečati 
dostopnost predšolske vzgoje, zagoto
viti primerljive cenovne pogoje predšol
ske vzgoje, informacijska dostopnost 
starši morajo imeti možnost pregleda 
stanja prostih mest v slovenskem pros
toru ter razbremenitev družin s plačili za 
vrtec, ki imajo v vrtec vključenega več 
kot enega otroka. Z zakonom bi zago

tovili večjo dostopnost, pestrost pred
šolske vzgoje. S sofinancerskimi vložki 
bi pripomogli k večjemu zagotavljanju 
prostorskih zmogljivosti. Vzpostavili bi 
informacijske sisteme, s katerimi bi po
večali informiranost staršev o možnos
tih vključitve. Uvedli bi tudi ukrep razbre
menitve družin z več predšolskimi otroki 
s plačili za vrtec.«

Prinaša nov zakon še kakšne novos
ti?
Branko Marinič: »Kot novost prinaša 
zakon možnost, da se osebe, ki želijo 
opravljati varstvo otrok oziroma, ki že 
sedaj opravljajo varstvo otrok »nelegal
no«, registrirajo pri ministrstvu kot va
ruhi otrok. Zakon določa, da morajo ime
ti ustrezno izobrazbo, najmanj srednjo, 
s poklicnim standardom Varuh predšol
skih otrok, sprejetim na Strokovnem 
svetu za poklicno in strokovno izobraže
vanje, in da morajo biti nekaznovani. Ta
ko bi vzpostavili pregled nad osebami, ki 
opravljajo varstvo otrok, obenem pa bi 
zagotovili tudi večjo kakovost s stališča 
zdravja in varovanja otrok.«

Glasilo občine Cirkulane
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Kako bo zakon urejen po finančni 
plati?
Branko Marinič: »V sam zakon so 
vnesene določbe, s katerimi bi dosegli 
stabilnejše in transparentnejše financi
ranje vrtcev, obvezna pa je tudi sklenitev 
medsebojne pogodbe o financiranju, 
zato da se dosledno uredi razmerje med 
občino in vrtcem. S tem bi bilo zago
tovljeno preglednejše financiranje vrt
cev kot javnih zavodov, sedanje razlike 
med cenami programov pa bi se bistve
no zmanjšale. Plačila staršev za vrtec bi 
postala med seboj primerljiva in tako za 
starše bolj sprejemljiva. Predlog zakona 
vključuje tudi rešitev, ki bi razbremenila 
družine, ki imajo v vrtec vključenega več 
kot enega otroka, s plačili za vrtec, in 
sicer tako, da bi država prevzela plačilo 
staršev za vse mlajše otroke, ki so vklju
čeni v vrtec.«

Nekateri poslanci ste v parlamen
tarni postopek vložili predlog Za
kona o subvencioniranju dijaške 
prehrane, ki je že tudi potrjen. Iz česa 
ste izhajali pri predlogu omenjenega 
zakona?

Branko Marinič: »Glede na hiter utrip 
življenja so tudi otroci in mladostniki ve
dno bolj obremenjeni, saj v šoli preživijo 
velik del svojega časa. Vsi vemo, da je 
hrana osnovni vir pridobivanja energije, 
ki je potrebna za naše normalno delo
vanje. Veliko otrok ima slabe prehranje
valne navade, ne poslužujejo se zdravih 
obrokovalijih sploh nimajo. Velikojihje, 
ki zdrave obroke izpuščajo in jih nado
mestijo z raznimi nezdravimi prigrizki. 
Posledice tega so utrujenost, preobre
menjenost in razne bolezni, na drugi 
strani pa pomanjkanje energije, izguba 
motivacije ipd.«

Kaj je tisto bistveno, kar želite s pred
logom Zakona o subvencioniranju 
dijaške prehrane doseči?
Branko Marinič: »Želimo, da bi zakon 
prinesel sistemsko ureditev prehrane 
dijakov, tako kot jo poznamo pri subven
cioniranju študentske prehrane. Do se
daj je bilo na področju srednješolskega 
izobraževanja urejeno subvencioniran
je cenejše prehrane za dijake, ki priha
jajo iz socialno šibkejših družin. Predlog 
novega zakona pa bi prinesel en sub

vencioniran obrok za vsak šolski dan za 
vse dijake. S tem bi bilo poskrbljeno, da 
bi se dijaki redno, predvsem pa bolj 
zdravo prehranjevali, obenem pa bi s 
predlaganim zakonom razbremenili 
tako starše kot dijake. Zagotovili bi pra
vico do subvencioniranega obroka za 
vse dijake in ne le za socialne šibkejše, 
kot je bilo to urejeno sedaj. V predlaga
nem zakonu je treba dijaško prehrano 
definirati širše, subvencionirani obrok 
pa natančneje opredeliti. Šlo naj bi za 
topel obrok, ki bi ga dijaki praviloma pre
jemali znotraj šolskega prostora.«

Bi ob koncu najinega pogovora do
dali še kakšno misel?
Branko Marinič: »Velikokrat rečemo, 
da na mladih svet stoji in da so naša 
prihodnost. Ravno v času izobraževanja 
in njihovega izoblikovanja v samostoj
ne, odrasle osebe, je treba poskrbeti, da 
bodo imeli čim boljše pogoje za oseb
nostni razvoj. Zdrava, primerna in redna 
prehrana je zagotovo dejavnik, ki vpliva 
na razvoj posameznika. Zato je treba 
poskrbeti, da se bodo otroci redno in 
zdravo prehranjevali.«

Bliža se čas dopustov. Preživite ga v prijetnem, sproščenem vzdušju, naužijte se sonca, oddahnite si od dela in naporov ter si 
naberite novih moči za nadaljnje izzive.
Podatke o mojem delu lahko najdete na moji spletni strani: www.brankomarinic.sds.si. Lahko mi tudi pišete na el. naslov: 
branko. marinic@dz-rs.si ali me pokličete na tel. št.: 01/4 78-99-62.

Branko Marinič, 
poslanec DZ

O novostih v zakonodaji
Stanka Letonja

V preteklem obdobju je bilo sprejetih 
veliko zakonov, ki obsegajo različna 
področja. Največji poudarek je bil na 
zakonih, ki vplivajo na standard 
davčnih zavezancev, na zakonu s po
dročja dohodnine in drugih davčnih 
obremenitev.
Povečale so se olajšave za tiste z naj
nižjimi dohodki, povečali otroški dodat
ki, olajšave za otroke, varstveni dodatki 
za upokojence, minimalna plača se je 
nominalno povišala za 28 evrov ... Po
membno je poudariti, da so bili zakoni 
sprejeti ravno na tistih segmentih, kjer je 
bilo to najbolj potrebno, s katerimi se 
izboljšuje kvaliteta življenja državljank in 
državljanov, otrok, mladostnikov, upo
kojencev, skratka slehernega izmed 
nas.

Sprejeti zakoni po obdobjih:
MAREC: Zakon o ratifikaciji Lizbonske 
pogodbe, Zakon o spremembah in do

polnitvah zakona o sistemu plač v jav
nem sektorju, Zakon o spremembah in 
dopolnitvah zakona o zdravstveni de
javnosti, Zakon o spremembah in dopol
nitvah zakona o brezplačni pravni po
moči, Zakon o spremembah in dopol
nitvah zakona o Kmetijsko gozdarski 
zbornici Slovenije, Zakon o spremem
bah in dopolnitvah zakona o vrtcih, 
Zakon o udeležbi delavcev pri dobičku.

APRIL: Zakon o spremembah in dopol
nitvah zakona o varnosti cestnega pro
meta, Zakon o dopolnitvi zakona o dolo
čitvi minimalne plače, Zakon o spre
membah in dopolnitvah zakona o orga
nizaciji in financiranju vzgoje in izobra
ževanja, Resolucija o Nacionalnem pro
gramu za kulturo 20082011, Zakon o 
sodnih taksah.

MAJ: Zakon o spremembah in dopolnit
vah zakona o zemljiški knjigi, Zakon o 
subvencioniranju dijaške prehrane, 
Zakon o spremembah in dopolnitvah za

kona o sodiščih, Zakon o kmetijstvu, Za
kon o spremembah in dopolnitvah zako
na o potnih listinah, Zakon o spremem
bah in dopolnitvah zakona o osebni iz
kaznici, Zakon o spremembah in dopol
nitvah zakona o tujcih, Zakon o spre
membah in dopolnitvah zakona o javnih 
cestah, Zakon o spremembah in dopol
nitvah zakona o notariatu, Zakon o spre
membah in dopolnitvah zakona o pravd
nem postopku.

Sprejetih je bilo še več zakonov, to so le 
tisti najpomembnejši. Če ne bi bil izgla
sovan veto, bi se na tem mestu nahajala 
še Kazenski zakonik in Zakon o odvet
ništvu. Kazenski zakonik bistveno za
ostruje boj proti korupciji, ščiti šibkejše v 
družbi, prinaša večjo zaščito zaposlenih 
pred šikaniranjem, podaljšuje roke za 
zastaranje posameznih kaznivih dejanj, 
Zakon o odvetništvu pa bi bistveno zni
žal odvetniške tarife, da bi te postale 
dostopne vsem, ki jih potrebujejo in 
koristijo.
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Čistilna akcija v občini Cirkulane
Ivan Kelc, tajnik LD Cirkulane

V soboto, 5. aprila, s pričetkom ob 
8. uri je bila izvedena čistilna akci
ja - zbiranje vseh vrst odpadkov, 
saj le-ti ne sodijo v naravo. Akcija 
je bila namenjena naši predragi 
Zemlji ob njenem prazniku, t.j. 
dnevu Zemlje, ki ga po vsem sve
tu praznujemo 22. aprila. Pokrovi
telj je bila občina Cirkulane v so
delovanju z vsemi društvi in vaš
kimi odbori. Za izvedbo akcije na 
terenu smo bili odgovorni lovci, 
natančneje Lovska družina Cirku
lane.

Ker se lovci pogosto gibljemo v na
ravi in poznamo vse kotičke naše 
občine, je bila odločitev, da vodimo 
čistilno akcijo, pravilna. Odziv je bil 
za vse nas, ki si želimo živeti v čis
tem okolju, zadovoljiv. Preko pred
sednikov vaških odborov je bil orga
niziran tudi neposreden odvoz smeti 
in kosovnih odpadkov na dogovorje
na odlagališča.
Zbrali smo se pred lovskim domom v 
Brezovcu. Pred začetkom akcije sta 
nekaj besed izrekla župan občine 
Cirkulane Janez Jurgec in predsed
nik LD Cirkulane Franc Milošič. Pou
darila sta pomembnost akcije in 
obenem zadovoljstvo, ker smo se je 
udeležili v tolikšnem številu.
Čistilne akcije se je udeletilo okrog 
150 občank in občanov. Na odlaga
lišča smo prinesli ali pripeljali 120

m2 kosovnih odpadkov in 90 mt os
talih smeti. Čistilna akcija je bila or
ganizacijsko usklajena, saj so bili 
odpadki odpeljani še istega dne. Ob 
tem se zahvaljujemo g. Ivanu Žura- 
nu iz Gradišč, ki je poskrbel za od
voz kovinskih odpadkov. Po končani 
akciji so se vsi marljivi občani okrep
čali z malico v lovskem domu.
Nabrali smo ogromne količine od
padkov, ki smo jih v preteklosti pustili 
v naravi mi, tukaj živeči ljudje. Ven
dar pa z velikim veseljem opažam, 
da se je miselnost ljudi glede varo
vanja okolja v zadnjem desetletju 
krepko spremenila na bolje. Zave
dati se moramo, da bomo imeli takš

no okolje, kakršno si bomo sproti 
urejali. Zmeraj pa se bodo našli po
samezniki, ki jim ni mar za čisto in 
neokrnjeno naravo, ki brezvestno 
odmetavajo smeti, kamor se jim 
zazdi. Čeprav smo bili pri čiščenju 
uspešni, je še kar nekaj črnih točk v 
naši občini, ki kazijo lepoto pokra
jine. Teh se bomo morali lotiti v pri
hodnosti. Upam, da z enako veliko 
vnemo kot tokrat.
Ob tej priliki bi se zahvalil vsem, ki so 
sodelovali pri čiščenju, ter apeliral 
na občanke in občane: »Potrudimo 
se, da bomo ta lepi kotiček sloven
ske zemlje zapustili čist in urejen na
šim bodočim generacijam.«

Sežiganje komunalnih odpadkov v naravi je 
prepovedano in kaznivo
Sabina Jupič, komunalna inšpektorica

Sežiganje komunalnih odpadkov, 
vključno s sežiganjem odpadkov 
z vrtov, na prostem, na mestu nas
tanka, v gospodinjskih kuriščih, v 
kotlovnicah, je po 7. alinei 38. 
člena Odloka o načinu opravljan
ja obveznih lokalnih gospodars
kih javnih služb zbiranja in pre
voza komunalnih odpadkov in od

laganja ostankov predelave ali 
odstranjevanja komunalnih od
padkov na območju občine Cirku
lane (Uradno glasilo slovenskih 
občin št. 14/2007) prepovedano.
Z odlokom so za nepravilno ravnan
je predpisane tudi globe za prekrš
ke. Za fizično osebo, odgovorno 
osebo pravne osebe ali odgovorno 
osebo samostojnega podjetnika po
sameznika in samostojnega podjet

nika posameznika 400 evrov ter za 
pravno osebo 1.400 evrov.
Globo je mogoče izreči le v inšpek
cijskem postopku, ki ga izvede ko
munalna inšpektorica. Postopek se 
lahko uvede na podlagi ugotovitev 
inšpektorice, lahko pa tudi na podla
gi obvestil občanov. Obvestila obča
nov so vedno pogosteje podlaga za 
izvedbo inšpekcijskega postopka, 
ker se občanom ni več potrebno ba
ti, da se bo izvedelo, kdo je inšpek
torju posredoval podatke.
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Po Zakonu o inšpekcijskem nadzoru 
(Uradni list RS, št. 43/2007) je inš
pektor dolžan varovati tajnost vira 
prijave in vira drugih informacij, na 
podlagi katerih opravlja inšpekcijski 
nadzor.
Na zbirni center CERO Gajke pa je 
lastni dovoz komunalnih odpadkov, 
vključno z odpadki z vrtov in zelenic, 
za občane, ki so vključeni v redni 
mesečni odvoz odpadkov, brezpla
čen. V kolikor pa ni možen lastni pre

voz, ga lahko posebej občani naro
čijo na Čistem mestu Ptuj. V tem pri
meru je seveda potrebno poravnati 
le stroške prevoza.
Obratovalni čas zbirnega centra 
Gajke je letni in zimski. Letni je vsak 
delovnik od 8. do 20. ure, zimski pa 
vsak delovnik od 8. do 17. ure. V so
boto pa od 8. do 14. ure.
Komunalna inšpekcija redno prever
ja in ugotavlja, kateri občani sežiga
jo komunalne odpadke na prostem.

Če ugotovi prekršek, takoj na kraju 
prekrška izda in vroči kršitelju pla
čilni nalog z globo.
Naprošamo pa tudi vse občane, da 
komunalno inšpekcijo obveščajo o 
primerih sežiganja odpadkov na 
prostem. Prijavo lahko sporoči vsak
do na komunalno inšpekcijo Skupne 
občinske uprave, Mestni trg 1,2250 
Ptuj, na telefonsko številko: 748 29 
63 ali 748 29 92.

Čistilna akcija grad Bori 2008
Jernej Golc,
društvo za oživitev gradu Bori

Tudi letos smo člani Društva za 
oživitev gradu Bori prevzeli pobu
do pod nazivom »Čistilna akcija 
grad Bori 2008«. K izvedbi sta se 
priključila občina Cirkulane ter 
podjetje Čisto mesto Ptuj. V so
boto, 17. 5. 2008, se nas je zbralo 
55 udeležencev. Najprej so zapele 
kosilnice, motorne žage, potem 
so zašelestele metle, grablje. Toč
no ob 12. uri pa smo sedli, mali
cali in nazdravili uspešno izvede
ni Čistilni akciji grad Bori 2008. 
Zahvaljujemo se vsem, ki ste si vzeli 
čas in se pridružili čiščenju gradu 
Bori in s tem vizualni ureditvi največ
jega, najstarejšega, najvrednejšega 
potenciala v občini Cirkulane - gradu 
Bori. Za številčno udeležbo je pose
bej potrebno pohvaliti Vaški odbor 
Mali Okič - Slatina in Društvo za ak
tivno preživljanje prostega časa. 
Odzvali so se tudi mnogi drugi in 
njihov prispevek ni nič manjši. Pla
ninsko društvo Cirkulane je uredilo 
dostop po planinski poti, Kulturno 
društvo Cirkulane, sekcija Mladi ve
seljaki, so uredili viteško dvorano, v 
kateri so zvečer praznovali 10. oble
tnico. Prisotni so bili tudi predstav
niki Društva rejcev drobnice Haloze, 
Vaškega odbora Meje, Kulturnega

društva Cirkulane (dramska, pevci, 
tamburaši), Vaškega odbora Gradiš
ča, Društva gospodinj Cirkulane, 
Radiokluba Cirkulane, Vaškega od
bora Medribnik, podjetja Krona, 
Konjeniškega kluba Bori, Vaškega 
odbora Pristava, Turističnega društ
va Cirkulane, Športnega društva 
Cirkulane, Vaškega odbora Cirku
lane in Vaškega odbora Paradiž. 
Brez vas, udeležencev, ne bi zmogli 
urediti našega lepotca in njegove 
obširne okolice. Z zadovoljstvom la
hko rečemo, daje akcija uspela. Ze
lo pa nas žalosti, da se od lanske 
čistilne akcije na gradu ni premak
nilo nič v smeri ureditve osnovnega 
videza in dostopa do gradu. Minis

trstvo za kulturo in občina Cirkulane 
sta v lanskem letu poskrbela za lepo 
prenovljeno grajsko streho, žal pa je 
v gradu dosti več razbitin in pori
sanih sten kot lani. Kljub večjemu 
številu udeležencev na akciji kot lani 
smo se veliko bolj izčrpali, saj je bilo 
vse bolj zapuščeno in zanemarjeno. 
Verjamemo, da bi se nastala situa
cija, povezana z gradom Bori, dala 
urediti z dolgoročno rešitvijo.
Vsi skupaj smo bili na koncu akcije 
precej žalostni, ko smo se pogovar
jali z Antonom in Dagmar Kranjc, ki 
sta se akcije tudi udeležila in pripo
vedovala, da sta prišla iz Arizone v 
upanju, da bosta lahko po petih letih 
dogovarjanj z Ministrstvom za kul
turo končno pridobila grad Bori v up
ravljanje. Prepričani smo, če se bo 
to res zgodilo, ne bodo več potrebne 
takšne »jalove« čistilne akcije.

Vaški odbor Slatina - Mali Okič
Vaški odbor Slatina - Mali Okič je v letošnjem letu sodeloval na čistilni akciji, katere organizatorje bila občina Cirkulane. 
Akcija je potekala ob cestah in gozdnih poteh, kjer j e bila najdena in odpeljana velika količina odpadkov. V mesecu aprilu smo 
tudi organizirali delovno akcijo, na kateri smo očistili bankine, odtočne kanale in jarke ter posekali veje ob cesti. Potekalo je 
tudi gramoziranje makadamskih cest. V mesecu februarju smo sodelovali na Fašenski povorki v Cirkulanah. S pomočjo sekci
je Stari običaji TD Cirkulane smo sodelovali pri velikonočnem in prvomajskem kresovanju v Slatini.

Herman Krajnc, 
predsednik VO Slatina - Mali Okič
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Udeleženci akcije so okrog gradu Bori pokosili travo ter posekali
suho grmičevje in vejevje. Foto: Dagmar Krajnc
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Tudi v Brezovcu asfaltna cesta
Vanda Zavec

Zgodilo se nam je sredi aprila! Za
četki prizadevanj za modernizacijo 
tega cestnega odseka, dolgega pri
bližno 1400 metrov segajo že vrsto 
let nazaj. V čas, ko seje politika raz
voja infrastrukture delala še v Gori
šnici.
Prvemu gradbenemu odboru iz teh ča
sov so se prizadevanja za asfaltiranje 
končala donkihotsko. Novoustanovlje
na občina Cirkulane z novim vaškim 
odborom pa je hitro našla skupni jezik 
z občani ter nas presenetila z odločit
vijo o protiprašni zaščiti (asfaltiranju) 
teh dveh odsekov cest, ki se združita 
vrh Meglovšaka v Brezovcu.
Jesenka dela v letu 2007 je prekinilo 
slabo deževno vreme z nizkimi tempe
raturami. Zato so se zaključna dela 
končala letos aprila. Za poznavalce 
tega predela Brezovca je pomembno 
poudariti, da poteka trasa ceste po

mapni skici, za kar so bila potrebna do
datna zahtevna zemeljska dela, obe
nem pa se je projekt podražil. Glavni 
investitorje seveda nova občina Cirku
lane. Pogodbeno pa smo sodelovali 
tudi krajani s 1400 evri na gospodinjst
vo. V sklopu te akcije je vaški odbor 
načrtoval tudi makadamsko ureditev 
ceste proti »laporju«, kar je 
tudi realiziral. Nenazadnje je 
pomembno, kdo so ljudje, ki 
so stali za realizacijo tega 
projekta. Seveda je na pr
vem mestu občina Cirkulane 
in njen prvi človek župan Ja
nez Jurgec. Župan je celo
ten projekt odgovorno in z 
veliko razumevanja do kra
janov koordiniral, ob tem pa 
moral prenašati neupraviče
no javno kritiko, češ da za 
Brezovec ne naredi nič na 
področju vzdrževanja in mo

dernizacije cest.
Sicer pa so se pri delih na cestnih od
sekih angažirali tudi krajani. Člani 
gradbenega odbora so bili Branko Fin
žgar, Marija Hrastnik, Natalija Križnjak 
in Vanda Zavec.
Vsem prav lepa hvala in srečno vožnjo 
po novi asfaltni cesti!

Nova lokacija JN76XH Pohorje pri Cirkulanah
Jernej Golc - S59KM, tajnik 
Denis Jurgec - S56KDJ, predsednik

V začetku leta 2008 nam je uspelo 
izvesti nakup objekta za našo de
javnost v Pohorju 25a pri Cirkula
nah. Tako smo pričeli z adapta
cijskimi deli na samem objektu. 
Teh aktivnosti nam ne bi uspelo 
izvesti, če nam ne bi v pomoč pri
stopili vsi donatorji in sponzorji.

Radioklub Cirkulane trenutno šteje 
15 članov in letos praznujemo 40. 
obletnico delovanja naše dejavnosti 
na območju Cirkulan. Imamo tudi 
dva častna člana, radioamaterja old- 
timerja: S51KV - Ivana Švajgla in 
S52GD - mag. Stanislava Golca. 
Med člani imamo tudi doktorja zna
nosti Boštjana Polajžerja - S57MTM 
s področja energetike, Bruno Lubec

- S51M pa je eden izmed redkih ra
dioamaterjev na svetu, ki je član 
EHSC kluba za zveze v radiotele- 
grafiji s hitrostmi nad 300 znakov v 
minuti.
Po 40-ih letih delovanja nam je us
pelo zagotoviti lastne prostore za 
delovanje, z razvojem tehnologije in 
elektronskih naprav pa bomo lahko 
ustvarili odlične pogoje za aktivnos
ti, predvsem za mlade, ki se želijo v 
prihodnosti ukvarjati z elektrotehni
ko, radiotehniko in sorodnimi dejav
nostmi.
V letošnjem letu smo izvedli pred
stavitev sončnih dnevov, na katerih 
je bila predstavljena uporaba sonč
nih celic za proizvodnjo električne 
energije. Naši člani so na temo ener
gija sonca predavali na Osnovni šoli 
Cirkulane-Zavrč, na gradu Bori pa je 
bila tudi predstavitev sončnih celic in 
njihova uporaba. Glavna aktivnost v 
letu 2008 je ureditev in adaptacija 
prostorov in izvedba praznovanja 
40. obletnice delovanja.
K sodelovanju vabimo vse, ki jih za
nima naše druženje in dejavnosti. 
Obiščete nas lahko na lokaciji na 
Pohorju 25 a, po domače Rakišovo, 
kjer smo vsako nedeljo dopoldan.
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Skrb za ohranjanje kulturne dediščine Haloz
Mira Jerenec

Društvo za oživitev gradu Bori si 
je tudi v prvi polovici letošnjega 
leta prizadevalo za izpolnitev svo
jega temeljnega poslanstva, ki ga 
ima definiranega v imenu društ
va: za oživitev gradu Bori. Žal se 
aktivnosti lastnika, to je države, 
na poti proti temu cilju odvijajo 
vse prepočasi in le upamo lahko, 
da bo usoda tako imenitnega 
spomenika državnega pomena 
bolj jasna že v tem letu. Naše dru
štvo si bo skupaj z občino Cirku
lane še naprej prizadevalo za pos
pešitev procesa oživljanja gradu 
ter tudi za to, da bo država pri tem 
upoštevala interese lokalne skup
nosti.
V Sekciji za ohranjanje kulturne de
diščine (SOKD), ki deluje pri društ
vu, nadaljujemo z različnimi aktiv
nostmi, s katerimi bi radi pripomogli 
k ohranitvi dediščine naših predni
kov ter med občani širili zavest o 
njenem pomenu. V ta namen smo 
lani za Barbarno pripravili predava
nje etnologa Andreja Brenceta, ki je 
predstavil profesionalne in zasebne 
muzejske zbirke, njihov nastanek, 
namen in ureditev ter prikazal nekaj 
praktičnih primerov ureditve etnolo
ških zbirk, ki so nastale v zadnjem 
času na področju Haloz. 6. aprila le
tos smo izvedli strokovno ekskurzi
jo, na kateri smo si te zbirke tudi og
ledali in od njihovih ustvarjalcev iz
vedeli, kako so nastajale in kakšna 
je njihova prihodnost. V tednu ob ob
činskem prazniku se v dogajanje ak
tivno vključujemo s predavanjem 
mag. Martina Prašničkega z naslo

vom Rodoslovje - ključ do zgodovine 
naših rodbin.
V želji po obujanju kulturne dedišči
ne smo se odločili tudi za projekt 
predstavitve historične osebnosti iz 
plemiške rodbine Sauer kot po
membne lastnice gradu Bori. Naša 
želja je, da bi izbrana historična 
osebnost, ki bi ji dali zunanjo podobo 
in vsebino, postala tradicionalni lik 
na vsakoletnem Barbarnem v Cirku
lanah, ki bi dostojno obeleževal ime 
zaslužnih borlskih gospodov. S po
močjo strokovnih sodelavcev prip
ravljamo študijo, na tej osnovi pa bo
do izdelani historični kostumi in 
pripravljena javna predstavitev na 
praznik Sv. Barbare, 4. decembra, v 
Cirkulanah.
V letošnjem letu smo pričeli tudi z 
obsežnim projektom Popis zbirk in 
predmetov kulturne dediščine v 
občini Cirkulane. Osnovni namen 
popisa je zastaviti evidenco pred
metov kulturne dediščine, ki se bo v 
prihodnosti še izpopolnjevala in do

polnjevala. Predmet popisa so opre
ma in predmeti iz vsakdanjega živ
ljenja (posoda, hišna oprema, stara 
oblačila in obutev), delovna orodja 
in stroji (vozovi, delovno kmečko in 
obrtniško orodje), instrumenti (glas
beni, merilni, fotografski), pustne 
maske, nabožni predmeti in stvarit
ve ljudske umetnosti ter različni do
kumenti (rokopisi, fotografije, po
godbe, spričevala ipd.)
Zato vabimo vse občane, ki še hra
nite posamezne predmete ali imate 
celo svoje zbirke, da se nam oglasite 
in nam omogočite evidentiranje teh 
predmetov. Ker želimo v društvu v 
prihodnosti pripraviti stalno razsta
vo s predstavitvijo kulturne dedišči
ne Haloz, bomo ob popisu tudi zbira
li predmete, kijih več ne hranite in bi 
jih bili pripravljeni odstopiti za raz
stavo.
Za več informacij o delu sekcije sem 
vam na voljo predsednica sekcije 
Mira Jerenec na tel. št. 031 536 901.

V letu 2008je predsednik Društva za oživitev gradu Bori postal Peter Belšak.

Belšak je rojen vMuretincih materi Mariji (roj. Krajnčič) in očetu Francu Belšaku 7. 12. 1933. Osnovno šolo je 
obiskoval v Gorišnici, na Ptuju končal štiri razrede gimnazije, nato pa vojaško sanitetno šolo v Ljubljani do 
1953. leta. Po triletnem službovanju kot zdravniški pomočnik se je vpisal na Medicinsko fakulteto Ljubljana in 
promoviral leta 1963. Leta 1970je končal specializacijo iz bolezni ušes, nosu in grla. Kot specialistje bil preds
tojnik oddelka za bolezni ušes, nosu in grla Vojaške bolnišnice Ljubljana od leta 1971 do julija 1991, ko se je 
predčasno upokoji in zapustil jugoslovansko ljudsko armado kot polkovnik. 1992. leta je ustanovil zasebno 
ordinacijo za bolezni ušes, nosu in grla. Ker ni dobil koncesije, ima družbo z omejeno odgovornostjo Otolog d. o. 
o. Še vedno dela ob popoldnevih štiri dni v tednu. Najraje pa zahaja v Haloze v Brezovec 86, kjer z ženo obdeluje 
manjši vinograd.
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Zamenjava strehe na lovskem domu
Ivan Kelc, tajnik LD Cirkulane

Lovci LD Cirkulane smo letos med pr
vomajskimi prazniki uresničili tako 
rekoč nekajletne sanje. Naš lovski 
dom je dobil novo podobo. Ta podo
ba se imenuje: popolnoma novo ost
rešje, nova kritina z obrobami, žle
bovi in napuščem iz ladijskega poda, 
pripadajoči snegobrani ter novi ku
hinjski dimnik.
Vodstvo LD Cirkulane na čelu s pred
sednikom Francem Milošičem je že ne
kaj let pripravljalo projekt, ki je bil realizi
ran to pomlad. Bilo je kar nekaj kalkula

cij, predlogov, izračunov, dogovorov, po
svetovanj in seveda tudi trdnih zago
tovil, da je akcija stekla tako, kot smo jo 
načrtovali. Seveda začetki niso bili tako 
smelo zastavljeni, saj je bila prvotna 
varianta zamenjava polovice ostrešja 
ter samo dokup dotrajane kritine. Sča
soma pa se je prvotni plan širil vse do 
točke, ko smo ugotovili, da smo s po
močjo sponzorjev zmožni sanirati objekt 
v celoti. Za nami je ogromno delo, delov 
dobesednem pomenu, saj smo sanacijo 
fizično izvedli lovci popolnoma v lastni 
režiji. Pri tem se je izkazala velika vne

ma in motiviranost večine članov. Pose
bej so se izkazali člani družine, ki so 
vodili vsa ta zahtevna dela ter pomagali 
tudi s svojo mehanizacijo. Ne bi želel 
imenovati posameznikov, ki nosijo levji 
delež vseh izvedenih del, preprosto 
zato, ker bi nehote lahko koga užalil, ker 
mu ne bi pripisal mesta, ki mu sodi. 
Najlažje bo, če se vsem ob tej priložnosti 
iskreno zahvalim in rečem, da so vsi 
prisotni pomagali vsak po svojih močeh. 
Da celotna stvar ni bila mačji kašelj, 
povedo naslednji podatki. Začetek del je 
bil v ponedeljek, 28. aprila, končali smo 
v nedeljo, 4. maja. Seveda smo pri tem

imeli tudi veliko sreče z vremenom, ki je 
bilo ugodno za dela na prostem. Prve 
dni se nas je na akcijah zbiralo okrog 
deset, v soboto pa kar 40. Za celotno ak
cijo smo porabili 1610 delovnih ur. Kar 
lepa številka v sedmih zaporednih dneh, 
zavida nam jo lahko marsikatero društ
vo. Sicer pa zamenjava ostrešja v izmeri 
510 m2, razkritje strehe, odvoz ostrešja 
in stare kritine, izdelava novega, posta
vitev, obrobe, tlebovi, obloga napudča, 
zidava dimnika, pokritje strehe v takdnih 
izmerah pač traja nekaj časa. Za objekt 
smo porabili 25m3 lesa. Številke govo

rijo same zase in verjetno ne potrebujejo 
komentarja.
Kot je verjetno večini občanov znano, je 
LD Cirkulane pobratena z LD Kranjska 
Gora. Pobratenje je navadno gesta dob
re volje dveh društev, ki sodelujeta na 
več ravneh, si izmenjujeta izkušnje ter si 
pomagata na različnih nivojih. Da pa 
ima LD Cirkulane resnične prijatelje na 
skrajnem severozahodu naše dežele, 
se je izkazalo tokrat. Čeprav nas loči 
velika razdalja, se je kar veliko število 
lovcev LD Kranjska Gora čez prvomaj
ske praznike pripeljala v Haloze poma
gat lovcem v Cirkulanah na delovni ak
ciji »nova streha«. To je nepozaben do
godek, ki bo tesno sodelovanje obeh LD 
še samo poglobil. Tu seveda lahko sa
mo skromno izjavim: »Gorenjci, hvala 
za nesebično pomoč!« Seveda spoznaš 
pravega prijatelja, ko si v stiski. Lovci 
LD Cirkulane imamo prijatelje!
Med delom nas je obiskal tudi župan 
občine Cirkulane Janez Jurgec in to celo 
dvakrat. Bil je zadovoljen z videnim, mi 
pa zadovoljni ob njegovih besedah. Pri
znati moramo, da brez njegove pomoči 
sanacija strehe ne bi bila možna v taki 
obliki, kot je bila sedaj realizirana. Po
novno smo se lahko prepričali, da naš 
župan dane obljube tudi izpolni, kar je 
vrlina, ki jo žal pozna vse manj politikov. 
Tu na tem mestu bi se mu zahvalil v ime
nu vseh lovcev za nesebično pomoč, 
kakor tudi v imenu vodstva LD Cirkula
ne.
V veselje nam je bilo, ker so nas obiskali 
tudi naši starejši člani, ki zaradi nezmož
nosti za delo niso mogli fizično sodelo
vati. Prišli so pogledat novo podobo lov
skega doma, prinesli »nekaj za poplak
nit« ob napornem delu. Zahvala gre tudi 
lovskim ženam in prijateljicam, ki so 
nam vsak dan pripravljale malice in ko
sila ter pospravljale za nami. Pomagale 
so tudi pri pokrivanju strehe. Vsi skupaj 
smo na koncu lahko ponosni na oprav
ljeno veliko delo. Lovski dom z novo po
dobo je v ponos lovcem in celotnemu 
kraju. Še enkrat se vsem zahvaljujem za 
pomoč.

Prvomajski prazniki so bili za člane LD Cirkulane delovni. Na lovskem domu 
v Brezovcu so uredili novo streho._________________________ Foto: Arhiv LD Cirkulane

Avgusta vabljeni na praznovanje Ožbaltove nedelje
Vaška skupnost Pohorje je ena od 13-ih v občini Cirkulane. Meji z Republiko Hrvaško, je hribovito in redko 
poseljeno območje. Krajani smo se trudili in s pomočjo družbene skupnosti uspeli, da je v vsa gospodinjstva pritekla 
voda iz mestnega vodovoda. Uspeli smo tudi asfaltirati cesto, s katero j e povezan zgodovinski spomenik tega kraja, 
cerkvica sv. Elizabete na Pohorju. Lepo obnovljeno cerkvico in glavni oltarje pred petimi leti blagoslovil maribor
ski nadškof dr. Franc Kramberger. Letos, 10. avgusta, na Ožbaltovo nedeljo, bo pri nas ponovno velik dogodek, ko 
bo mariborski nadškof blagoslovil dva obnovljena stranska oltarja. Zato vabimo vse, da se dogodka, ki ga bomo 
svečano proslavili, udeležite.

Vaški odbor Pohorje
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Občino Cirkulane umestiti na turistični 
zemljevid
Zlatko Gomilšek, predsednik TD 
Cirkulane

Turistično društvo Cirkulane ima za 
eno svojih primarnih nalog tudi širiti 
turistično ponudbo v kraju. Ravno 
zaradi tega seje upravni odbor društ
va v lanskem letu odločil, da bo po 
občini speljal dve novi pohodni poti, 
za kateri upamo, da bosta prispevali 
k temu, da bo v bodoče morda več tu
ristov obiskalo naš kraj in si ogledali 
lepote naše občine.
S pripravami smo tako začeli že v lans
kem letu, ko smo projekt pripeljali tako 
daleč, da sta se poti vrisali tudi v zem
ljevid izletniških kart spodnjega Podrav
ja, v letošnjem letu pa smo nadaljevali z 
aktivnostmi, tako smo sedaj poti lepo 
označili s smerokazi. Ob sami postavitvi 
smerokazov nam je pomagal predsed
nik vaškega odbora Mali Okič-Slatina. 
Prvi poti smo dali ime »Pot modre kavči- 
ne«, in sicer zato, ker pot pelje mimo 
cerkve Sv. Ane, kjer je zasajena potom
ka najstarejše trte na svetu. Ta pot se 
začne v Dolanah ter poteka pretežno po 
Gradiščah in Dolanah. Pot je zastavlje
na tako, da se lahko med potjo pohodni
ki tudi okrepčajo. Začetek in konec poti 
je pri gostišču Herman v Dolanah, pot pa 
pelje tudi mimo kmetije AS Arnečič, ki 
prav tako ponuja določene gostinske 
storitve.
Drugi poti pa smo nadeli ime »Viničar
ska pešpot«. Za takšno ime smo se od
ločili zato, ker poteka večinoma po Cir

kulanah, Pristavi in po Paradižu, kjer pa 
so po hribih bile včasih viničarije. Tudi 
ob tej poti se bodo pohodniki lahko ok
repčali, saj se pot začne in konča v Cir
kulanah pri gasilskem domu, kjer je tudi 
gostišče Krona, med potjo pa se bodo 
lahko spočili pri Turistični kmetiji Kozar- 
čan.
Prvi letošnji pohod smo organizirali sku
paj z društvom vinogradnikov in sadjar
jev Haloze, ko smo se v nedeljo, 18. 5. 
2008, sprehodili po Poti modre kavčine,

drugi pohod pa nameravamo izvesti v 
nedeljo, 1. 6. 2008, ko se bomo spre
hodili po Viničarski pešpoti. Ob času 
postavljanja klopotcev pa nameravamo 
izvesti še en pohod, ki bo po vsej verjet
nosti v nedeljo, 10. 8. 2008, predvideva
mo pa, da bo potekal po Viničarski peš
poti.
Upamo, da bo ta dodatna turistična po
nudba v veselje tako domačinom kot 
tudi obiskovalcem od drugod ter da bo
do z veseljem vandrali po obeh poteh.

Starejši za lepše življenje
Marija Vidovič, tajnica DU Cirkulane

Društvo upokojencev Cirkulane je 
bilo ustanovljeno 14. 8. 1980. Tre
nutno ima 210 članov, in sicer je od 
tega dve tretjini žensk in eno tretjino 
moških. Društvo je nepridobitna, sa
mostojna, stanovsko-interesna, hu
manitarna in dobrodelna organizaci
ja, v katero se z namenom medseboj
ne pomoči in uresničevanja skupnih 
interesov združujejo starejše osebe. 
Društvo je imelo v marcu svoj 28. občni 
zbor članov. Na tem zboru se je izvolilo 
novo vodstvo, ker je prejšnjemu potekel 
mandat. Za predsednika je bil izvoljen 
Jože Petrovič st. iz Cirkulan, za pod

predsednika Stanko Vidovič iz Pristave 
in za tajnico ponovno Marija Vidovič iz 
Medribnika. Upravni odbor ima sedem 
članov: Janez Korenjak - blagajnik, Rudi 
Lozinšek - zadolžen za izlete, Jože Ko
kol - predsednik odbora za socialo in 
Anica Pintarič.
Društvo je v letošnjem letu pod vodst
vom Rudija Lozinška organiziralo izlet 
na slovensko obalo. Ogledali smo si pri
stanišče Koper, Izolo in Piran. Izleta se 
je udeležilo 73 oseb, od tega tudi nekaj 
nečlanov. V nadaljevanju leta bomo or
ganizirali še srečanje v juniju in pozneje 
še kakšen izlet, da bomo popestrili jesen 
življenja naših članov.
Z letošnjim letom Društvo upokojencev

Cirkulane prične izvajati projekt »Sta
rejši za višjo kakovost življenja doma«. 
Projekt poteka že štiri leta po vsej Slo
veniji in zajema vse osebe, starejše od 
69 let. Namen tega projekta je, da si 
starejši medsebojno pomagajo za čim 
višjo kakovost življenja doma. Da bi se 
lahko ugotovilo, kakšno pomoč starejši 
občani potrebujejo, se bo po vsem tere
nu občine izvedla anketa. V letošnjem 
letu želimo obiskati vse starejše, zato se 
bodo pri vsakem posamezniku oglasili 
člani našega društva - popisovalci. Pro
simo, da pri tej anketi osebe, starejše od 
69 let, sodelujejo in nam pomagajo iz
vesti omenjeni projekt v zadovoljstvo 
vseh nas.
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DRUŠTVA IN DOGODKI MAJ 2008

Komedija Poročni list brez šepetalke
Miro Lesjak, dramska sekcija 
KD Cirkulane

Ko smo se 12. oktobra 2007 dobili na 
prvih vajah dramske skupine z novim 
režiserjem Alojzom Domnikom, se 
nam niti sanjalo ni, da bomo pod nje
govim vodenjem igrali brez kakršne
koli pomoči izza zaves. Verjetno je 
bilo tako še najbolje, saj bi nas bilo 
mogoče zaradi tega že na naslednji 
vaji manj. Na prvi vaji smo se dogo
vorili, da se tikamo. Z besedami »Biti 
moramo sproščeni, nikakor pa ne 
razpuščeni.« nam je bilo jasno, da od 
nas zahteva odločnost in odgovor
nost.
Njegov način režije je bil bistveno druga
čen, kot smo ga bili vajeni. Skrbno načr
tovan in dodelan do podrobnosti. Načr
tovanih je bilo vsaj 30 vaj po tri ure, če
sar se je režiser strogo držal. Seveda je 
moral vsak izmed nas vložiti še veliko 
individualnega truda izven terminov vaj, 
pri tem pa natančno upoštevati režiser
jeva navodila. Le na tak način smo prišli 
do uspeha, na katerega smo ponosni 
vsi. Posebno vlogo so imeli pri nastajan
ju predstave tudi ljudje v zakulisju. Brez 
njih ne bi šlo!
Večino vzponov in padcev, ki smo jih 
doživljali na vajah, sem zapisoval v naš 
dramski dnevnik - še ena posrečena 
ideja našega Lojzeka. Nekaj utrinkov bi 
rad delil z vami, še posebej s tistimi, ki si 
predstave še niste ogledali.
1. marec 2008 premiera. Napetost med 
igralci narašča, čutiti je, da tudi pri reži
serju. Vedno je bil točen ali celo zgoden, 
danes pa je zamujal kar 15 minut. Po
tem smo ga končno opazili. Prišel je v

zakulisje in nas samo pozdravil. Preden 
je odšel med gledalce v dvorano, je na
redil nekaj, česar do sedaj nismo bili va
jeni. Vsakega igralca, igralko je posebej 
objel. Ta objem je bil pristen in topel, kot 
da bi hotel povedati: »Dajte vse od sebe 
... saj bo šlo - ker znate in zmorete!« In 
res je šlo. Kljub temu da smo vedeli, da 
je med gledalci tudi strokovna selektor- 
ka igre, med nami ni bilo čutiti nervoze in 
treme. Ob zatemnitvi je srčni utrip res 
poskočil, a se je po prvih izgovorjenih 
besedah že umiril. Da so gledalci zado
voljni, smo opazili že med igro, saj so 
nas s smehom in pozitivno energijo 
spremljali vse do konca 1. slike, ko je 
sledil močan aplavz. Na koncu so nam z 
dolgim ploskanjem to še enkrat potrdili. 
Dobili smo plačilo za dobro opravljeno 
delo. V trenutku smo pozabili na dolge 
ure učenja vloge, občasno zelo težavne

vaje zaradi zdravstvenih težav... 
Predstavo smo na domačem odru zaig
rali trikrat. Kljub temu da so si jo nekateri 
posamezniki ogledali večkrat, je pov
praševanje še vedno veliko, zato smo 
se odločili, da bomo komedijo jeseni po
novili. Takrat bi radi videli malo več do
mačega občinstva, saj so nas v večjem 
številu prišli gledat gledalci od drugod. 
Načrtujemo tudi gostovanja izven naše 
občine, hkrati pa bomo jeseni pričeli z 
učenjem novega dela.
Vsem, ki so v predstavi sodelovali in tudi 
vsem tistim, ki nas pri delu podpirate, se 
iskreno zahvaljujem. Na koncu pa doda
jam še misel: »Ptica plete gnezdo, pajek 
plete mrežo, človek spleta prijateljstva.« 
In prav zato je kulturno društvo pravi 
naslov. Pridružite se nam, kajti več nas 
bo, bolj veselo bo (in uspešno).

Ko se zasliši tamburica
Boštjan Polajžer Kljub temu da lansko leto na 

Borlu ni bilo slišati tamburan- 
ja, smo tamburaši pridno va
dili in nastopali.
Sprva sicer brez naše prve bra- 
čistke Mire Jerenec, ki je pred 
letom dni povila sinka Andraža. 
Njeno odsotnost je na nekaj na
stopih zapolnila violinistka Anka 
Vurcer iz Trnovske vasi, ki nam 
je pomagala že prej, sedaj pa je 
njena violina postala že del na
šega tamburanja. Šele ko je Mi
ra prišla nazaj, je postal naš 
zvok ta pravi, saj brez prvega 
brača ali bisernice pač ne gre, 

olina pa vse skupaj še samo

začini. Ostali člani skupine smo še ved
no: Tonček Milošič kontrabas, Slavko 
Belšak kitara, Danči Polajžer čelo, Toni 
Štumberger drugi brač in Boštjan Polaj
žer bisernica.
Med lanskimi nastopi je zelo pomemben 
tisti na prireditvi ob rezu najstarejše trte - 
Modre kavčine na mariborskem Lentu. 
Ob tej priložnosti je naša mlada občina 
namreč prejela njeno potomko, ki sedaj 
ponosno raste pri cerkvi Sv. Ane. Naš 
županje bil presenečen in tudi ponosen. 
Letos smo tamburaši začeli sodelovati s 
folklorno skupino iz Dolene, kijih sprem
ljamo pri plesih iz Razkrižja, pa tudi z 
Mladimi veseljaki se obeta nekaj novih 
pesmi, od dalmatinskih do starograds- 
kih.
Za konec le še vabilo na Tamburanje, ki 
bo letos v sklopu občinskega praznika v 
soboto, 31. maja, na Borlu ob 18.00.
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Sekcija Stari običaji Mali Okič - Slatina
TD, sekcija Stari običaji

Sekcija Stari običaji seje v letošnjem 
letu najprej predstavila v pustnem 
času. V novi občini smo pripravil ot
voritev fašenskega časa z »babjim 
skokom« in nadaljevali predstavitev 
na povorki v Cirkulanah. Društvo so 
zastopale kar tri skupine pustnih 
mask, ki so marsikomu obudile spo
mine na norčije in običaje pustovanja 
iz preteklosti.
Tako so pustno rajanje na povorki 
popestrili orači, baba deda nosi in ruša. 
Seveda pa smo, kot se za društvo, ki se 
ukvarja s starim izročilom, spodobi, obi
skali tudi domove naših občanov in 
opravili svojo poslanstvo. Pri gospodar

jih, ki so nam dobrodušno odprli vrata 
svojih domov, smo zorali, posejali in jim 
zaželeli dobro letino. Ni pa manjkalo niti 
pesmi, pokanja in pogajanj za rušo. 
Obiskali pa smo tudi sosednje občine. 
Tako smo se že naslednji dan odzvali na 
povabilo občine Dornava in gostovali 
smo na njihovi povorki. Odziv tamkajš
njih občanov je bil prav tako pozitiven in 
tudi njih smo navdušili ter nasmejali z 
našimi norčijami. Organizatorji pa so 
nam pripravili lep sprejem in pogostitev. 
Nekoliko manj pa poznajo naše pustne 
maske bolj oddaljeni kraji. Tako smo se 
odločili, da se predstavimo tudi na Pri
morskem. Na pustni torek smo se od
pravili v Postojno, kjer smo se na podla
gi povabila predstavili s štirimi pustnimi

skupinami, v katerih so sodelovali tudi 
učenci Osnovne šole Cirkulane. Tako 
smo predstavili ne-le naše stare, vendar 
še nepozabljene pustne šege, ampak 
tudi občino Cirkulane. V spomin na na
še kraje, na ljudi, ki živijo v tem gričev
natem delu Slovenije in naše društvo, 
smojim podarili simbol haloških goric. 
Prvomajski kres je poznan vsej Slove
niji. Nekoliko odrinjena v pozabo pa je 
pripravljena grmada vejevja in hrastovih 
penov, velikonočna vizenica. Nekaj dni 
pred veliko nočjo smo začeli s priprava
mi na, pri nas še nepozabljeno, prižigan
je vizenice. Tako kot vsako leto smo v 
naših gozdovih ruvali trideset in več let 
stare hrastove »štore« (pene) in jih na- 
važali na Floharov breg, kjerje nastajala 
velikanska vizenica. Zagorela je dan 
pred veliko nočjo, ko smo pripravili tudi 
družabno srečanje in se ob ognju vize
nice veselili kar tri dni, dokler ogenj te 
grmade ni popolnoma ugasnil.
Bolj poznana prireditev, kurjenje prvo
majskega kresu, pa seje zgodila na pra
znik dela, tako kot drugod po Sloveniji. 
Letos smo poskrbeli še za eno obuditev 
običaja iz preteklosti. Ta navada se je 
opustila nekje ob drugi svetovni vojni, 
zato za njo vedo le redki. Gre za pokanje 
z biči (»gavžlami«) ob rani jutranji zori, 
na binkoštno nedeljo. Binkoštna nedelja 
je bila nekdaj čaščena kot veliki verski 
praznik, ko so ljudje svoje delo morali 
opraviti zgodaj zjutraj, da so čez dan 
lahko počivali in častili omenjen praznik.

Ob občinskem prazniku se velja še posebej 
potruditi!
Marija Hrastnik, predsednica 
Društva gospodinj Cirkulane

Prostovoljno združenje žensk je bilo 
pod imenom Društvo gospodinj Cir
kulane ustanovljeno 10. januarja 
2008, pred tem pa smo deset mese
cev delovale pod okriljem Turistične
ga društva Cirkulane. Na samostojno 
pot nas je gnala predvsem želja po 
boljši preglednosti in učinkovitosti 
dela.
Društvo šteje 46 članic in članov. Najbolj 
aktivni smo pri organiziranju kuharskih 
in pekovskih tečajev, oblikovanju raznih 
aranžmajev ter obujanju ročnih del. Do

sedaj smo organizirali že pet tovrstnih 
tečajev. Ker pa ljudsko izročilo pravi, da 
ima "noč svojo moč", smo se odločili, da 
organiziramo tudi tradicionalne lunine 
pohode. Velika zahvala za vse to pa gre 
županu Janezu Jurgecu, ki nas podpira 
in si prizadeva, da bi tudi gospodinje 
imele ustrezno mesto v družbi. Vedno 
znova se z veseljem udeležujemo lokal
nih prireditev, pa tudi prireditev, kijih or
ganizirajo druga društva in lokalne sku
pnosti.
Eden večjih izzivov, ki ga pričakujemo, 
je prav gotovo prvi občinski praznik. 
Preizkusile se bomo v izdelavi kulinarič
nih dobrot in ročnih del, saj se zaveda
mo truda, ki ga iz dneva v dan vlagamo v 
to, da pride na mizo dobra in na pogled

privlačna hrana. Pripraviti hrano pomeni 
dati delček samega sebe v jed. Zato je v 
vsako pripravo hrane vtisnjen pečat 
trenutnega razpoloženja in čutenja. Ker 
smo prepričani, da se da v domačem 
kraju marsikaj narediti bolje, nam ni ško
da časa, ki si ga odtrgamo od svojih vsa
kodnevnih opravil. S svojim znanjem in 
nesebičnim delovanjem kraju ne poma
gamo samo "fizično", ampak smo lahko 
vzor vsem občanom, kako se s svojim 
krajem živi.
Kot predsednica društva si želim čim 
več skupnih aktivnosti in prijetnih sre
čanj, hkrati pa vabim vse, ki imajo voljo 
do skupnega dela, da se nam pridružijo 
in s svojimi zamislimi obogatijo naše de
lo.
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Trstenke
Ivo Zupanič

Trstenke so glasbilo, ki ga v svetu 
pogosto imenujemo panove piščali 
ali syrinx. Po legendi se iznajdba te
ga instrumenta pripisuje grškemu 
bogu pastirjev Panu, pol človeku in 
pol kozlu, ki naj bi piskal na piščal iz 
trstike, v katero je bila začarana 
zanj nedosegljiva nimfa Syrinx. Ka
že pa, da je ta prijetno zveneč in
strument še precej starejši, kot se 
mu pripisuje po grških virih.
Na Slovenskem najdemo najstarejše 
pričevanje o tem glasbilu na znameniti 
situli iz Vač, ki pripada starejši železni 
dobi. Na srednjem frizu je zelo jasno 
upodobljen staroselski godec, ki piska 
na petcevno piščal iz trstike. Raziska
ve kažejo, da so slovenske trstenke 
naravna naslednica instrumenta situ
le. Njihova edinstvenost pa se kaže v 
tako imenovani V obliki - na sredini 
najdaljša piščal in parno število krajših 
na obeh straneh. Na trstenke se igra 
tako, da se jih prisloni na spodnjo ust
nico in piha na robove piščali. Uglasi
tev pa omogoča s hkratnim piskanjem 
na dve ali celo tri piščali igranje dvo
glasnih viž.
Priljubljenost in razširjenost glasbila 
dokazujejo tudi številna narečna ime
na zanj. Najbolj razširjen in znan izraz 
je bil orglice, verjetno zaradi podob
nosti cerkvenim orglam. Ob pojavu 
ustnih harmonik, ki jim tudi pravimo or
glice, je prihajalo do nejasnosti in ne
razumevanja, zato se je udomačil iz
raz trstenke, ki poudari gradivo, iz ka

terega je glasbilo narejeno.
Najdlje so se trstenke ohranile v seve
rovzhodni Sloveniji, predvsem po zas
lugi že pokojnega Franca Laporška iz 
Jablovca pri Podlehniku, ki jih je še 
naredil, ko so drugod z izdelavo že 
zdavnaj prenehali.

Kako izdelamo trstenke?
Nabiranje trstike se izvede v zimskih 
mesecih, ko pozno jeseni cvetoča 
trstika oleseni. Odrežemo jo čim bliže 
tlom in nato pri četrtem ali petem ko- 
lencu. Take delno očiščene palice rah
lo zvežemo v butaro in jih pustimo za 
krajši čas v suhem zračnem prostoru. 
Nabiranje smrekove in borove smole 
je možno skozi vse leto, so pa primer
nejša hladnejša obdobja, saj je takrat 
smola trda in jo laže nabiramo ter ji 
odstranimo nečistoče.
Naslednja faza postopka je rezanje 
cevk iz trstike. Trsti ko najprej očistimo 
in razrežemo približno centimeter pod 
kolencem, da dobimo posamezne ko
se, kijih sproti pregledujemo in izloča
mo neustrezne. Iz tako narezanih pa
lic narežemo cevke za piščali potreb
nih dolžin, kijih sproti zlagamo v obliko 
trstenk.
V to fazo dela sodi tudi čiščenje cevk. 
Cevke skrbno očistimo s palicami 
manjšega preseka, kot je premer luk
nje cevke. Čistost cevke je ustrezna, 
ko seje v notranjosti sveti.
Iz trše smrekove ali borove smole si 
pripravimo čepke. Potisnemo jih v trs
ti ko vo cevko. S premikanje čepka po 
cevi gor in dol dosežemo ustrezen ton 
posamezne piščali. Ustreznost tona 
posamezne piščali uglasimo po poslu
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hu s primerjanjem z že uglašeno piš- 
čaljo drugega glasbila.
Deščici iz smrekovega in borovega le
sa oblikujemo v značilno zaobljeno 
obliko s pomočjo mizarskega orodja. 
Že med uglaševanjem je potrebno piš
čali odlagati po takšnem vrstnem re
du, kot so postavljene v glasbilu. Piš
čali zlepimo med deščici s čebeljim 
voskom, ki omogoči lepljenje piščali 
med sabo in ustrezen razmak med nji
mi. Namenoma predolgi deščici na 
obeh koncih zvežemo ali kako druga
če utrdimo, da je manj težav pri vezan
ju.
Dreto lahko pripravimo iz s smolo natr- 
te konopljene vrvice. Vrvico napnemo 
in drgnemo s kosom smole, nato pa jo 
zdrgnemo s krpo in zvijemo. Tako pri
pravljeno dreto pred uporabo ponov
no zdrgnemo s krpo in jo s tem omeh
čamo in poravnamo.
Za vezanje piščali s tako imenovano 
križno vezjo uporabimo pripravljeno 
dreto. Najprej dreto potisnemo v režo 
prve in druge piščali, nato naredimo 
zanko okoli vseh piščali. Na izhodiščni 
točki dreto križno prepeljemo med not
ranjima ploskvama deščic na drug rob 
deščice in ponovimo postopek. Sledi 
prepletanje drete med režami med so
sednjima piščalma. Pri tem prepleta
mo tako, daje na zadnji strani glasbila 
dreta speljana skozi isto režo, na pre
dnji strani pa vsakič naredimo »korak 
naprej«. Ko na tak način zajamemo 
vse piščali, prekrižamo dreto še na 
drugi strani glasbila in postopek pono
vimo v drugo smer. Tako na zadnji 
strani glasbila vrvici ležita vzporedno, 
spredaj pa se križata.
Deščici obrežemo in glasbilo očistimo 
odvečne smole. Obrusimo ostre robo
ve in glasbilo preskusimo.
V želji, da bi mladini približali in privz
gojili zavest o nujnosti ohranjanja 
znanja izdelave zvočil in glasbil, smo 
na OŠ Cirkulane-Zavrč organizirali 
koncerte, predstavitve posameznikov 
in skupin s podobnimi interesi. Leta 
2003 smo trstenke izbrali za temo ra
ziskovalne naloge. Pri pripravi razis
kovalne naloge, izsledki katere so do
segljivi tudi na svetovnem medmrežju, 
sta nam pomagala dr. Darja Koter in 
mag. Drago Kunej. Vsako šolsko leto 
izdelavi ljudskih glasbil in zvočnih ig
rač posvetimo tehniški dan. V lans
kem šolskem letu pa smo trstenke iz
delali tudi pri tehnični interesni dejav
nosti.

Glasilo občine Cirkulane
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Sprehodite se med haloškimi griči in 
neokrnjeno naravo!
Bojana Voglar

Kot ste lahko prebrali v prejšnjem 
glasilu, je naša občina bogatejša za 
zanimivo pohodniško pot, poimeno
vano po sinu našega rojaka dr. Jože
ta Mustra po Mikiju Mustru.
V decembru minulega leta smo veselo 
zakorakali po Mustrovi poti v okviru pr
vega organiziranega pohoda. Na njem 
je bilo videti tudi župana naše občine, ki 
je bil nad potjo zelo navdušen. Vreme je 
bilo ravno na dan pohoda izredno hlad
no. Ivje je krasilo drevesa in počivajoče 
trte, na snežni odeji so se lesketali čudo
vito pisani kristali ... Ja, pohodniki smo 
se naužili lepot naših razgibanih gričev, 
ki so se predali počitku v objemu hladne 
zime.
Izvedli smo organiziran pohod tudi na 
dan slovenskega kulturnega praznika 
ter prvomajski pohod. Številni pohodni
ki, ki pridejo od drugod, so prijetno pre
senečeni, da ne rečem naravnost začu
deni nad tem koščkom Slovenije. Začu
deni so nad komunalno opremljenostjo 
in urejenostjo hiš, vikendov ter njihovih 
okolic in tudi nad skrbnostjo in ljubez
nijo, s katero domačini skrbijo za svoje 
domačije. Zgleda, da pričakujejo stere
otipno revščino in obubožanost - na pol 
podirajoče se cimprače, do katerih se
veda elektrika, voda in asfalt še niso pri
šli! Ja, žal so na nas Haložane še vedno 
močno prilepljeni ti stereotipi. Verja

mem, da bo ravno Mustrova pot in s tem 
tudi naša občini tista, ki bo številnim obi
skovalcem korenito spremenila mnenje 
o Halozah v dobrobit le-teh.
Ideja o dodatni ponudbi našega ŠRC 
»Šumica« je s pohodi po Mustrovi poti 
resnično zaživela. Po njej se z dobro 
voljo sprehajajo tako otroci kot tudi star
ši, dedki in babice. Tudi tistih najmlajših, 
še v otroških vozičkih in nahrbtnikih, ne 
manjka. Odzivi pohodnikov so narav
nost čudoviti. Navdušeni so nad traso in 
pokrajino in nad samim konceptom poti, 
kar nam je v veliko zadovoljstvo, hkrati 
pa nas ravno tak odziv vzpodbuja k od
govornemu odnosu do Mustrove poti. 
Pot je možno prehoditi ne le v okviru or

ganiziranih pohodov, ampak tudi na la
stno pobudo.
Naslednji organiziran pohod bo ob ob
činskem prazniku v soboto, 7. junija, ob 
10. uri iz ŠRC »Šumica« v Pristavi. Vsak 
pohodnik, ki bo zbral vse štampiljke v 
vodniku, dobi za nagrado - jubilejno zna
čko z Mustrovimi liki Trdonjem, Zvitorep
cem in Lakotnikom na grozdu.
Ob tej priložnosti vabimo vse občane 
občine Cirkulane, da se nam pridružite, 
da skupaj proslavimo prvi občinski praz
nik naše nove občine Cirkulane. V bru
narici na končni postaji v ŠRC«Šumica 
bo na ogled nekaj izbranih del Mikija 
Mustra.

Po dobrem letu delovanja lahko zapišemo ...
Darka Jurgec, 
predsednica PD Cirkulane

Planinsko društvo Cirkulane je bilo 
ustanovljeno 2. 2. 2007. V Planinsko 
zvezo Slovenije kot krovno organiza
cijo je bilo sprejeto 21. junija 2007. Je 
samostojno in nepridobitno zdru
ženje planincev, ustanovljeno zaradi 
uresničevanja skupnih interesov. Na
men ustanovitve je druženje ljubitel
jev planinstva in pohodništva ter raz
vijanje planinske in pohodniške de- 
jav-nosti v občini Cirkulane.
Znak društva so haloški griči, v ospredju 
je haloška hiša. Žig je elipsaste oblike, 
vsebuje znak, letnico ustanovitve ter 
ime društva. Trenutno je v društvo vpi
sanih 144 članov, od tega 36 predšol
skih in osnovnošolskih otrok. Delovni 
program društva opredeljuje naloge, ki

so zelo raznolike in obširne. Najpomem
bnejše so: organizirati in izvajati planin
sko dejavnost; organizirati različne po
hode, izlete, srečanja; razvijati sodelo
vanje z občino ter ostalimi društvi v ob
čini ter sodelovati pri skupnih aktivno
stih; razvijati mladinsko dejavnost v so
delovanju z osnovno šolo; delovati na 
področju izobraževanja; skrbeti za var
stvo narave in čistost okolja; posredo
vati naravne lepote svojim članom (v 
zimskem času potopisna predavanja); 
skrbeti za opremljanje, označevanje ter 
vzdrževanje planinskih poti v svojem 
ožjem okolju.
V društvu imamo delovna telesa, ki skr
bijo za izvrševanje nalog s svojega pod
ročja dela po zastavljenem programu. 
Ta so vodniški odsek, mladinski odsek, 
markacijski odsek ter skrbnik spletne

strani. Vsi skupaj delamo dobro in smo 
ponosni na svoje dosedanje dosežke. 
Še posebej smo veseli uspehov naših 
učencev, ki so bili zelo uspešni na orien
tacijskih tekmovanjih Pomurja in Pod
ravja, kjer so se uvrstili na državno tek
movanje, Med prednostne naloge naše
ga društva pa vsekakor sodi izobraže
vanje lastnega kadra ter skrb za pomla
dek. Pri svojem delu ter pri dejavnostih, 
vezanih na širšo okolico, pa uspešno 
sodelujemo tako z občino kakor tudi z 
vsemi društvi v občini ter z ostalimi pla
ninskimi društvi.
Več informacij o našem dosedanjem 
delu ter o planiranih dejavnostih za vna
prej pa lahko najdete na naši novi in lepo 
urejeni spletni strani, na naslovu http:// 
www.planinci-cirkulane.si.
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Kickboxing
Aleksander in Sabina Kolednik

Sva Aleksander in Sabina Kolednik. 
Kot veste, se že vrsto let ukvarjava z 
borilnim športom - Kickboxing. Oba 
se s tem športom ukvarjava že več 
kot 10 let. V teh letih sva prebrodila 
veliko vzponov in padcev.
Sva večletna državna prvaka, čaka pa 
naju še potrditev lovorike za to leto. V le
tu 2007 sva se udeležila mednarodnega 
prvenstva na Poljskem, kjer sva oba pri
kazala odlične borbe. Aleksander je žal

že v prvem kolu naletel na poljskega 
reprezentanta ter po zelo težki borbi iz
gubil. Sama sem dosegla drugo mesto, 
kajti finalno borbo sem morala predčas
no zaključiti zaradi poškodbe. Kasneje 
sva odpotovala na svetovni pokal v Ita
lijo. Aleksander je po treh zmagah dose
gel tretje mesto. Zadnje najpomembnej
še tekmovanje, svetovno prvenstvo, je 
potekalo na Portugalskem, od koder sva 
se vrnila brez medalje. Aleksander je 
dosegel peto mesto. V četrtfinalu je klo
nil proti kasnejšemu finalistu. Moja bor
ba pa se je zaključila s porazom po po

daljšku z Belgijko (19:20). Izbrana sva 
bila tudi v ekipo Slovenije, ki jo sestavlja 
pet reprezentantov. Trenutno potekajo 
priprave za svetovni pokal v Italiji, ki je 
najmočnejši in najštevilčnejši turnir v 
Evropi.
Ob tej priložnosti vas vabim, da si ogle
date najino spletno stran: 
www.kolednik.com
Hkrati pa se zahvaljujeva vsem občan
kam in občanom za podporo. Lepa hva
la občini Cirkulane in Halo d. o. o. za do
natorstvo.

Srečanje mladih planincev Podravja in
Pomurja
Elvira Jurgec, 9. a

Mladi planinci Planinskega društva 
Cirkulane smo se 15. marca 2008 ob 
sedmi uri zjutraj vključno z mentori
co mladinskega odseka Planinskega 
društva Cirkulane Majo Tašner in 
predsednico Planinskega društva 
Cirkulane Darko Jurgec dobili pred 
Osnovno šolo Cirkulane. Odpravili 
smo se na srečanje mladih planincev 
Podravja in Pomurja, ki je potekalo 
natromejniku.

Po dveh urah vožnje smo prispeli na 
kontrolno točko pomurske planinske 
poti, v kraj Martinje. Tam smo počakali 
učence iz Zavrča, se prijavili na srečanje 
in ob deseti uri krenili proti tromejniku. 
Ko smo po eni uri hoje pod vodstvom 
domačih planincev prispeli na cilj, smo 
bili deležni pozdrava in otvoritve, pa tudi 
okrepčali smo se lahko s sadjem in 
čajem. Po počitku smo se odpravili v do
lino, kar je zahtevalo pol ure hoje. Nato 
smo si ogledali največji grad v Sloveniji 
Grad na Goričkem. Grad naj bi imel 365 
sob, saj si je lastnik tega gradu, ki ga je 
imel v lasti nekoč, zamislil, da bo vsak

dan v letu spal v drugi sobi. V gradu in 
njegovi bližini naj bi bile tudi številne 
energetske točke, ki naj bi zdravile raz
lične bolezni. Pripravili pa so nam tudi 
stojnice, ki smo sijih lahko ogledali in si 
kakšno stvar kupili. Ko smo si ogledali 
grad, smo se odpeljali do bližnjega nog
ometnega igrišča, kjer je potekala pode
litev nagrad in zahval za sodelovanje, 
nato pa smo se odpravili proti domu, ka
mor smo se po dveh urah vožnje tudi 
srečno vrnili. Ker mi je bilo srečanje zelo 
všeč, upam, da se bomo takšnih in po
dobnih srečanj še večkrat udeležili.

Področno orientacijsko tekmovanje v 
planinski orientaciji
Andreja Glavica, 8. a

Vsoboto, 8. marca 2008, seje v Cirku
lanah odvijalo področno orientacij
sko tekmovanje v planinski orientaci
ji. Kljub slabemu vremenu se je zbra
lo 21 ekip.
Ekipe so bile razdeljene v 6 kategorij. V 
B-kategoriji (učenci 7., 8. in 9. razreda 
OŠ) smo imeli dve ekipi in eno ekipo v E- 
kategoriji (nad 40. letom starosti). Tek
movanje je potekalo tako, da smo se

najprej zbrali v šolski jedilnici in se raz
delili v skupine. Po razdelitvi so skupine 
vsakih pet minut odhajale na pisni del 
tekmovanja in za tem na progo, kije bila 
postavljena po Gradiščah in Cirkulanah. 
Na posameznih točkah na poti smo mo
rali pokazati znanje iz različnih področij, 
na primer izmeriti azimut, zavezati voz
le, prepoznati in poimenovati planinske 
rože.
Kljub temu da so naše ekipe na tekmo

vanju nastopile prvič, smo se dobro uvr
stili. V B-kategoriji je ekipa Cirkulane 1 
(Žan Belšak, Žan Jurgec, Primož Gla
vica in Uroš Gomilšek) zasedla 1. mesto 
in ekipa Cirkulane-planinci (Deja Jur
gec, Nina Žula, Juraj Martinez in Andre
ja Glavica) 2. mesto, v E-kategoriji pa je 
ekipa Cirkulane 1 zasedla 3. mesto. Vse 
ekipe so čakala presenečenja, drugo in 
tretje uvrščene priznanje, zmagovalne 
pa pokal in priznanje.

Zimski pohod
Sara Gorenjak, 7. a

Bilo je lepo sončno jutro, ko smo se 23. 
februarja 2008 odpravili na šesti izlet v 
tem letu, in to na Uršljo goro. Iz Cirkulan 
smo se z avtobusom odpeljali proti Uršlji 
gori. Z avtobusom smo se zapeljali do 
Poštarskega doma pod Uršljo goro, ki 
stoji na nadmorski višini 805 metrov. 
Nato nas je gospod Branko Forstneriš 
vodil do Uršlje gore. Hodili smo dobre tri

ia Uršljo goro
ure, saj smo hodili počasi, ker je bila pot 
zasnežena. Ko smo prišli na vrh, ni bilo 
veliko snega in bilo je prijetno toplo. Vrh 
Uršlje gore je na nadmorski višini 1697 
metrov. Videli smo cerkev Sv. Uršule, ra- 
dijsko-televizijski oddajnik na Plešivcu 
in njeno najvišjo točko. Na Uršlji gori 
smo imeli tudi daljši počitek, ki smo ga 
izkoristili za kosilo in nakup spominkov. 
Ko smo si odpočili, smo se odpravili na

zaj proti Poštarskemu domu. V dolino 
smo hodili dve uri in petinštirideset min. 
Na poti smo tudi videli veliko zaščitenih 
planinskih cvetlic, največje bilo telohov, 
ki so v tem času že cveteli. Ko smo se vr
nili do Poštarskega doma, smo še mali
cali in nato smo se odpeljali proti domu. 
Domov smo se vrnili utrujeni in čisto 
brez moči, saj je bila pot zelo naporna, 
toda vseeno je bil to super izlet!

Glasilo občine Cirkulane
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Kultura v očeh devetošolca/devetošolke
Kultura je skupek vrednot, ki jih je 
človek ustvaril vse do današnjega 
dne. V svojem domačem kraju v Cir
kulanah se mi zdi, da je kultura zelo 
razvita. Ob različnih praznikih ima
mo v Cirkulanah različne prireditve, 
kot na primer dan žena oziroma 
materinski dan, kulturni praznik in 
druge. Prav tako imamo tudi v šoli 
proslave, pri katerih sodelujemo

učenci: plešemo, pojemo in podob
no. V Cirkulanah pa imamo še skupi
ne, kot so Mladi veseljaki, tambura
ši, mešani pevski zbor...
Sama se nekaterih prireditev rada 
udeležim, še posebej teh šolskih, za 
katere mislim, da so namenjene 
otrokom oziroma mladostnikom.

CIRKULANE
Cirkulane so taka vas, 
da tam je oster mraz.
Pride pa pomlad,
ki jo v Cirkulanah ima vsakdo rad.

Kmet na polju orje, seje, 
v vinogradu veter veje, 
obrezan trs se joče, 
kmalu zacveti in jeseni bogato 
obrodi.

Če držal bo rek velikošmarenski, 
oktobra bo tako,
Da teklo vino v sode bo 
močno in sladko.

Le pij, pij ga Cirkulančan ti 
in Še prijatelju ga nalij.

Sandi Gabrovec, 8. A
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Samantha Veselič, 9. a

Pomlad mi je všeč zato, ker:
- lahko nabiram zvončke in trobentice (Kristijan)
- imam rojstni dan (Natalija)
-je topleje, ne potrebujemo več bund (Aljaž)
- ima moja sestrica rojstni dan (Jure)
- nam cvetijo za hišo zvončki, na tisoče jih je (Kristina)
- me zjutraj zbudi petje ptičkov (Patrik)
- se lahko vozim s kolesom (Aten, Denys)
- začnejo cveteti rože, jaz pa jih lahko občudujem (Patricija Petrovič, Nina)
- se lahko igram zunaj (Severina, Patricija Erjavec)
- lahko zunaj tekam in se igram z mojim muckom Mikijem in psičkom 
Timijem (Tadej)

- lahko nabiram vijolice (Martina)
- se s sestrico zunaj žogam in se vozim s 

kolesom (Nuša, Anamarija)
- z babico urejava vrt in sejeva solato (Kristjan)
- naredimo presmec in ga nesemo v cerkev 

(Patricija Letonja)
-je takrat velika noč in delamo pisanke (Blaž)

Učenci 2. razreda

Dedek in babica

V Halozah dedek in babica 
živita,

pod isto streho spita. 
Prepirov ni veliko, 
ljubezni pa veliko.

Babica ustvarja rada iz papirja, 
rada rise, se podpiše. 

Dedek moj lesarski mojster, 
iz lesa ustvari vse mogoče. 
Dedek moj je moj prijatelj, 

prijateljica babica.
Ko njiju več ne bo, 
meni bo zelo hudo.
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Florjan Erhatič, 4. razred
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OSNOVNA ŠOLA CIRKULANE - ZAVRČ MAJ 2008

ŠKL nogomet
Novinarki ŠKL Nina in Monika

Izteka se 13. sezona ŠKL. Seveda 
smo se je udeležili tudi učenci OŠ 
Cirkulane-Zavrč, ki smo se pomerili 
v nogometu. Za otvoritev nove sezo
ne smo se odpravili v Ljubljano, kjer 
so nas sprejeli z zabavnim progra
mom. Po končanem zabavnem delu 
se je želja po nabiranju zmag pove
čala, zato so se priprave na tekme 
začele takoj. Naši tekmeci so^ bili: 
OŠ Borcev za severno mejo, OŠ Vo
ličina ter OŠ Destrnik-Trnovska vas. 
Seveda so nas skozi vso sezono 
spremljali zvesti navijači. Izid vseh 
tekem je bil kljub našemu trudu slab, 
saj so bili nasprotniki v vsaki tekmi 
boljši. Med odmori pa so nam čas 
krajšale navijačice, ki so nam priča

rale pravo navijaško vzdušje. Ob ig
ranju smo se še lahko pomerili v raz
nih nagradnih igrah ter se zraven po
šteno nasmejali. Zmagovalci so bili 
deležni praktičnih nagrad. Na neka

terih tekmah so nas spremljale tudi 
maskote, ki so bile prav nagajive ter 
zabavne. Naš moto je: "Važno je so
delovati in ne zmagati."

Moja prababica
Prababica seje rodila leta 1928 v revni 
hiši v vasi Veliki Vrh. Ko so ji dajali 
ime, sta se njen oče Franc Belšak in 
njena mati Elizabeta Belšak zelo sprla. 
Na koncu je zmagala mati, dali so ji 
ime Marija. Pri hiši ni bila edina, imela 
je še starejšega brata Franca, mlajšo 
sestro Terezijo in mlajšega brata Anto
na.
Ko je začela obiskovati šolo, se je sprva 
zelo malo učila, ker je zraven šole pasla 
še živino, kopala na njivi, pazila svojega 
brata, pomagala pri opravkih v vinogradu 
in pazila še včasih druge otroke iz vasi. 
Ko je začela obiskovati drugi razred, so 
se z družino preselili na Pohorje. Takrat 
seje začela tudi vojna. Ker je bil njen oče 
vojak, so ga poslali na fronto, kjer se je 
bojeval. Ko jim je začelo primanjkovati 
denarja, sojo poslali k drugi družini služit. 
Čez nekaj let so jo vzeli spet k sebi do
mov. Ko je bila stara šestnajst let, je spoz
nala fanta, ki je bil tri leta starejši od nje. 
Ko je z njim zanosila, je bila stara sedem
najst let in takrat sta se tudi poročila. 
Preselila sta se na grad Bori. Tam je bila 
zaposlena kot kuharica. Dve leti pozneje 
pa je dobila hčerko, kasneje pa še sina. 
Pozneje seje preselila v Gruškovec.
Čez nekaj let je izgubila sina, sedaj ima 
še samo tri hčerke, ena je v Nemčiji, ena 
v Ljubljani in ena v Grosupljem.
Sedaj bo stara 80 let, vsi sosedje ji govo
rijo, daje res veliko doživela v življenju.

Mojca Temeni, 7. a

(g) Glasilo občine Cirkulane
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Pasavček Je naš prijatelj
Učenci in učiteljice 1. triletja naše 
šole ter starejša skupina otrok iz 
vrtca smo se v tem šolskem letu 
vključili v evropski prometni pro
jekt »Pasavček«, kije potekal pod 
geslom »Red je vedno pas pri
pet«.
Projekt smo izvajali od oktobra do 
aprila. Cilj projekta je bil spodbujanje 
pravilne in redne uporabe otroških 
varnostnih sedežev in varnostnih 
pasov med vožnjo v avtomobilih ter 
izboljšanje varnosti otrok in odraslih 
v prometu.
Izvajali smo različne dejavnosti na 
temo prometa: spoznavali živali pa
sa vce, po katerih je projekt dobil 
ime, jih risali in izdelali iz različnih 
materialov, spoznavali vrste otroških 
avtosedežev, pisali zgodbice, ugan
ke in sestavljali križanke, izvedli an
keto med odraslimi o poznavanju in 
uporabi varnostnih pasov, peli »pro
metne« pesmice in plesali ob glasbi. 
Pri izvajanju projekta so sodelovali 
tudi naši starši, pomagal je policist, 
ki je nam in staršem predstavil zako
nodajo s področja prometne varnos
ti. Svet za preventivo in vzgojo v ce
stnem prometu nam je pomagal pri 
organizaciji in izvedbi praktičnega 
prikaza uporabe otroških varnostnih

sedežev. Ob zaključku projekta smo 
pripravili razstavo izdelkov in pred
stavitev projekta širši javnosti. Na 
predstavitev smo povabili tudi pred
stavnike policije in občinskega sve
ta. V besedi, pesmi in plesu smo pri
kazali vse, kar smo se naučili. Pred
stavitev nam je lepo uspela. Najlep
še pa je bilo, da smo dan preživeli s 
»Pasavčkom«, ki je z nami zaplesal,

zapel in nas zabaval. Mi pa smo slo
vesno obljubili, da bomo med vožnjo 
vedno uporabljali varnostni pas in na 
to opozarjali tudi odrasle. Za nagra
do smo si prislužili nekaj figuric pa- 
savčka in zapestnice z njegovim li
kom.

Učenci in učiteljice 1. triletja OŠ 
Cirkulane - Zavrč

Šahovski krožek
Na naši šoli že vrsto let deluje šahovski krožek. 
V tem šolskem letu ga obiskuje 19 učencev od 
2. do 9. razreda. Nekateri se šele spoznavajo s 
šahovskimi figurami, drugi svoje znanje že 
nadgrajujejo. Naši šahisti so v preteklih letih 
dosegli veliko uspehov. Najboljši šahist v naših 
vrstah je Žan Belšak, kije večkratni državni pr
vak ter udeleženec evropskega in svetovnega 
prvenstva. Tudi letos smo se udeležili številnih 
tekmovanj: področnih, regijskih in državnih. Po
glejmo nekaj rezultatov. Državno osnovnošol
sko prvenstvo do 15 let: Žan Belšak (2. mesto), 
področno tekmovanje v kategoriji do 8 let: Blaž 
Belšak (1. mesto), področno ekipno prvenstvo: 
ekipi mlajših deklic in dečkov (4. mesto) ter eki
pa starejših dečkov (2. mesto). Ekipa starejših 
dečkov v zasedbi Žan Belšak, Aljaž Belšak, 
Nejc Belšak in Jan Feguš seje s tem rezultatom 
uvrstila med 10 najboljših ekip v državi. 
Čestitamo!

l J

Mentorja: Martin Majcenovič in Dragica Kolednik
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Društvo vinogradnikov in sadjarjev Haloze

Vino Ptuj 2008 - več kot 
polovica vrhunskih vin
Mojca Zemljarič __________________________________

Društvo vinogradnikov in sadjarjev Haloze, ki ga 
vodi predsednik Edi Hojnik, je pred kratkim na Ptuju 
izvedlo 18. ocenjevanje vin - Vino Ptuj 2008. Zak
ljučna slovesnost je bila v refektoriju minoritskega 
samostana. Na prireditvi so podelili priznanja ter 
razglasili prvake sort in šampione ocenjevanja. Za 
naziv šampiona so vinogradniki prejeli kipce Ba- 
kusa, ki jih je oblikoval akademski kipar Viktor Goj
kovič.

Strokovna komisija, ki jo je vodila Tadeja Vodovnik Plev
nik, je ocenila 172 vzorcev iz Haloz, Slovenskih goric ter 
mariborskega vinorodnega območja, dva vzorca pa sta 
bila tudi iz Dubrave in Sutle na Hrvaškem. Deset vzorcev 
so izločili, saj niso zadostili pogojem za ocenjevanje. 
»Bera letošnjega ocenjevanja vin Društva vinogradnikov 
in sadjarjev Haloze je najboljša doslej, saj lahko prek 60 
odstotkov vzorcev uvrstimo med vrhunska vina. Pov
prečna ocena je 18,18 od 20 možnih točk, kar je po mo
jem mnenju najvišje povprečje doslej in izredno obetav
na ocena. Letnik 2007 je bil izredno dober. Kar 60,49 
odstotka vinogradnikov je doseglo oceno 18,1 točke - ta 
vina pa po Zakonu o vinu že uvrščamo med vrhunska. 
Tudi vina posebnih kakovosti letnika 2006 kažejo izre
den potencial in se dobro starajo. Povprečje za posebne 
trgatve je namreč kar 18,86,« je zadovoljno povedal 
predsednik Društva vinogradnikov in sadjarjev Haloze 
Edi Hojnik.
Letošnji šampion vin rednih trgatev je sauvignon Ivana 
Rajha iz Dražencev pri Hajdini, šampion vin rednih trga
tev je rumeni muškat Antona Klasinca s Ptuja in šampion 
vin posebnih kakovosti šipon suhi jagodni izbor Bojana 
Lubaja iz Kidričevega.
Prvaki sort pa so modri pinot Viktorja Kotolenka iz Dub
rave, Breg na Hrvaškem, zvrst Darjana Šterbala iz Go
rišnice, šipon Vina Lubaj iz Kidričevega, laški rizling 
Adolfa Brgleza s Ptuja, laški rizling pozne trgatve Ladis
lava Pulka s Ptuja, laški rizling izbor Kmetije As Arnečič iz 
Gradišč pri Cirkulanah, renski rizling Danice in Janka 
Strelca iz Markovcev, chardonnay Turistično-vinograd- 
niške kmetije Pungračič iz Drenovca v Zavrču, sivi pinot 
Vino grazia Vinogradništva Mikuž iz Orehove vasi, sau
vignon Iva Rajha iz Dražencev pri Hajdini in rumeni muš
kat Antona Klasinca s Ptuja.
Društvo vinogradnikov in sadjarjev Haloze zadnja leta v 
času po trgatvi in martinovanju izvaja kletarske delav
nice v Tržcu, Cirkulanah, Podlehniku, Zavrču, od letos 
pa tudi v Markovcih. Te vključujejo predvsem strokovno 
pomoč pri kletarjenju, kar nenazadnje bistveno pripomo
re k dvigu kvalitete vin. Med dogodki, ki jih društvo prip
ravlja, so tudi predavanja in strokovne delavnice ter tra
dicionalna Vincekova rez. Že dobro leto pa imajo v »os
krbi« potomko najstarejše trte na svetu, ki sojo posadili 
pri cerkvi Sv. Ane.

Foto: Zvonko Arnečič in Stojan Kerbler

Letošnji šampion vin rednih trgatev na ocenjevanju Vino Ptuj 2008 
je dosegel sauvignon Ivana Rajha iz Dražencev pri Hajdini (desno), 
šampion vin rednih trgatev je rumeni muškat Antona Klasinca s
Ptuja (levo) in šampion vin posebnih kakovosti šipon suhi jagodni 
izbor Bojana Lubaja iz Kidričevega (na sredini).
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7itezi vina ptujsko-ormoškega omizja na zaključni prireditvi
Vino Ptuj 2008 v družbi s slovensko vinsko kraljico 
Svetlano Širec. ________________________________


